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ZAPISNIK 
 

s 06. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 16. prosinca 2021. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
PRISUTNI – ODSUTNI:  

Red
. 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan online 

2. Sandra Čakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna online 

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

6. Alen Gržinić IDS –  ISU  – Zeleni odsutan 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna online 

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

15. Vili Rosanda IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan online 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Danijel Ferić SDP prisutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  prisutan online  

28. Marko Ferenac SDP  prisutan 

29. Goran Hrvatin SDP  odsutan 

30. Mauro Jurman SDP  prisutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Diego Antončić HDZ prisutan 

33. Ivica Butorac HDZ prisutan 

34. Mario Bratulić HDZ prisutan 

35. Tatjana Tomaić HDZ prisutna 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Koviljka Aškić MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutna 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 



                                                             
 

 
OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije  
TULIO DEMETLIKA, zamjenik župana Istarske županije 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika Upravnog 
odjela za održivi razvoj 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice Upravnog 
odjela za proračun i financije 
DR.SC. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo 
TEA BATEL, službenica koji privremeno obavlja poslove pročelnice Upravnog odjela za 
talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke skupine 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, službenica koji privremeno obavlja poslove pročelnice Upravnog 
odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo 
GABRIJELA MEZULIĆ, službenica koja privremeno obavlja poslove pročelnice upravnog 
odjela za opću upravu i imovinsko-pravne poslove 
DR.SC. DAGLAS KORACA, dekan Istarskog veleučilišta u Puli 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, Pozdravlja prisutne. Otvara 6. 
sjednicu Skupštine Istarske županije. Pojašnjava da će se, kako je u pozivu bilo navedeno, 
ova sjednica održati u hibridnom obliku. Dio vijećnika biti će prisutan ovdje uživo, a dio iz 
opravdanih razloga online. Moli vijećnike i vijećnice koji sudjeluju online da se izjašnjavaju 
dizanjem ruke kada glasuju te kada se javljaju za riječ. Poziva pročelnicu Vesnu Ivančić da 
izvrši prozivku vijećnika. Nakon prozivke konstatira kako je prisutno prisutno 39 vijećnika i 
vijećnica Istarske županije te skupština može raspravljati i odlučivati.  
Podsjeća da je nacrt proračuna Istarske županije dostavljen prije prošle sjednice Skupštine te 
iz tog razloga nije ponovno dostavljen u materijalima za ovu sjednicu, te kako je rok za dostavu 
amandmana na proračun bio 30. studenoga nakon čega su amandmani obrađivani unutar 
upravnih tijela, a vijećnicima su poslani kada su bili dostavljeni od strane Kabineta župana. 
 
Predlaže sljedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

3. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. 

godinu (II. čitanje i usvajanje) 

4. Prijedlog Odluke o sukcesivnom korištenju kumuliranog viška iz prethodnih razdoblja 

planiranih u Proračunu Istarske županije za 2022. godinu i projekcija 2023. i 2024. 

godinu.  



                                                             
 

5. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske 

uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu  

6. Provedbeni program Istarske županije  

7. Prijedlog Zaključka o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog 

vijeća Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj o 

dugoročnom kreditnom zaduženju u kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice. 

8. Prijedlog Zaključka o II. izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog 

vijeća Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj i 

dugoročnom kreditnom zaduženju u kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice 

– II. zaduženje. 

9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluke Specijalne bolnice Rovinj o 

raskidu i reprogramu dugoročnog kreditnog zaduženja u kunama za financiranje 

adaptacija zgrada bolnice – III. zaduženje.  

10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na sklapanje ugovora o radovima za obnovu i 

revitalizaciju dijela parka bolnice “prim. dr. Martin Horvat – Punta Muccia” 

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Opće bolnice Pula o prijenosu prava 

vlasništva nekretnine na Istarsko veleučilište bez naknade 

12. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Istarskog veleučilišta o prihvaćanju 

darovanja nekretnine u vlasništvu Opće bolnice Pula  

13. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje Istarske županije za 2022. godinu  

14. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Istarske 
županije.  

15. Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice i članova/članica Savjeta za socijalnu 
skrb Istarske županije.  

16. Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice i članova/članica Savjeta za zdravlje 
Istarske županije.  

17. Prijedlog Odluke o Izmjeni Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini 

godišnjeg paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području 

Istarske županije za 2023. godinu.  

18. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Povijesnog i pomorskog muzeja Istre. pdf  

19. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnog 

prostora zdravstvenom radniku Istarskih domova zdravlja.  

20. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti ljekarni Maji Kolenc za promjenu prostora 

obavljanja javne zdravstvene službe – ljekarnička djelatnost.  

21. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2022. godinu.  
22. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije za 2022. 

godinu.  

23. Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2022. 

godinu  

24. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2022. godinu 

25. Prijedlog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske županije 
za 2022. godinu 

26. Prijedlog Odluke o Dopuni Srednjoročnog plana davanja koncesija na pomorskom 

dobru  

27. Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju na pomorskom 

dobru za gospodarsko korištenje plaže na k.č. br. 6508/1 k.o. Rovinj – lokacija kamp 

„Veštaru na području Istarske županije za razdoblje od 2020. do 2023. godine 



                                                             
 

28. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koncesiji u svrhu gospodarskog korištenja 

pomorskog dobra radi obavljanja djelatnosti uzgoja školjaka i bijele morske ribe u 

Limskom zaljevu.  

29. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja 

Valtura za 2022. godinu.  

30. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o mjerilima za određivanje plaće župana i 

zamjenika župana, te službenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske županije 

31. Izvješće o radu Župana za razdoblje od 1. siječnja 2021. godine do 30. lipnja 2021. 
godine.  

 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 
 

1. Verifica del verbale della 4-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 

3. Proposta di Bilancio della Regione Istriana per il 2022 e Proiezioni per il 2020, 2023 e 

il 2024  (II lettura e approvazione) 

4. Proposta di Delibera sulla copertura sull'utilizzo successivo dell'eccedenza 

accumulata dai periodi precedenti pianificati nel bilancio della regione istriana per il 

2022 e proiezione per il 2023 e il 2024  

5. Proposta di Conclusione sul consenso alla proposta del Piano finanziario dell'Autorità 

regionale per le strade della Regione Istriana per il 2022  

6. Programma esecutivo della Regione Istriana  

7. Proposta di Conclusione sulla modifica della Conclusione sul consenso alla Delibera 

del Consiglio d'amministrazione dell'Ospedale di ortopedia e riabilitazione „Prim. dr. 

Martin Horvat“ Rovigno su un indebitamento a lungo termine in kune per il 

finanziamento dell'adattamento dell'edificio ospedaliero 

8. Proposta di Conclusione sulla II modifica della Conclusione sul consenso alla Delibera 

del Consiglio d'amministrazione dell'Ospedale di ortopedia e riabilitazione „Prim. dr. 

Martin Horvat“ Rovigno su un indebitamento a lungo termine in kune per il 

finanziamento dell'adattamento dell'edificio ospedaliero - II indebitamento  

9. Proposta di Conclusione sul consenso alla delibera dell'Ospedale specialistico di 

Rovigno sull'interruzione e la riprogrammazione del credito a lungo termine in kune 

per il finanziamento dell'adattamento degli edifici ospedalieri - III indebitamento  

10. Proposta di Delibera sul consenso alla stipulazione del contratto sui lavori di rinnovo e 
rivitalizzazione del parco dell'ospedale “prim. dr. Martin Horvat – Punta Muccia” 

11. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera dell'Ospedale 

generale di Pola sul trasferimento dei diritti di proprietà dell'immobile all'Università 

istriana di scienze applicate, a titolo gratuito 

12. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Delibera dell'Università 

istriana di scienze applicate in cui accetta la donazione dell'immobile di proprietà 

dell'Ospedale generale di Pola  

13. Proposta di Delibera sull'approvazione del Piano operativo delle attività del Piano per 
la salute e il benessere sociale della Regione Istriana per il 2022  

14. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'istituzione del Consiglio per 
l'assistenza sociale della Regione Istriana  

15. Proposta del Provvedimento di nomina della presidente e dei membri del Consiglio per 
l'assistenza sociale della Regione Istriana  



                                                             
 

16. Proposta di Provvedimento di nomina della Presidente e dei membri del Consiglio per 
la salute della Regione Istriana  

17. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'ammontare dell'imposta di 

soggiorno a persona e per notte e l'ammontare dell'importo forfettario annuale 

dell'imposta di soggiorno per i comuni e le città sul territorio della Regione Istriana per 

il 2023  

18. Proposta del Provvedimento di nomina del direttore del Museo storico e navale 

dell'Istria.pdf  

19. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sulla cessione in locazione del vano 

d'affari all'operatore sanitario delle Case della salute dell'Istria  

20. Proposta di Delibera sul consenso alla Farmacia Maja Kolenc a cambiare lo spazio 

per svolgere il servizio sanitario pubblico - attività farmaceutica  

21. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura della Regione Istriana per 
il 2022  

22. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura tecnica della Regione 

Istriana per il 2022,  

23. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nello sport scolastico della Regione 

Istriana per il 2022  

24. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nello sport della Regione Istriana per il 

2022 

25. Proposta del Piano d'assegnazione delle concessioni sul demanio marittimo sul 
territorio della Regione Istriana per il 2022 

26. Proposta di Delibera sull'integrazione del Piano a medio termine di assegnazione delle 

concessioni sul demanio marittimo   

27. Proposta di Delibera di nomina della Commissione tecnica per la concessione sul 

demanio marittimo ai fini dello sfruttamento economico della spiaggia alla p.c. n. 

6508/1 c.c. Rovigno - ubicazione campeggio "Veštar" sul territorio della Regione 

Istriana per il periodo dal 2020 al 2023 

28. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sulla concessione ai fini dello 

sfruttamento economico del demanio marittimo per lo svolgimento dell'attività di 

allevamento di cozze e pesce bianco nel Canal di Leme  

29. Proposta di Delibera sull'approvazione del Programma di manutenzione del Sistema 

d'irrigazione pubblica Valtura per il 2022  

30. Proposta di Delibera sulle modifiche della Delibera sulle misure per la determinazione 

dello stipendio del Presidente della Regione e dei Vicepresidenti, nonché dei 

funzionari e dipendenti negli organi amministrativi della Regione Istriana  

31. Relazione sul lavoro svolto dal Presidente della Regione per il periodo dall'1 gennaio 
2021 al 30 giugno 2021.  

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS,  konstatira da je Dnevni red 
jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu točku dnevnog reda 
 
 

Ad -1.  
a. Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu u ovoj točci dnevnog 
reda. 
 



                                                             
 

Bez rasprave, nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno 
prihvaća  
 

Zapisnik sa 4. sjednice Skupštine Istarske županije 
 

 
Ad - 2. 

Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
 

MR.SC. ROBERT VELENIK, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi kako je Opća bolnica u Puli 
napokon gotova i jedva čeka da idu u posjet te vide kako to izgleda iz prve ruke. Smatra kako 
se radi o generacijskom projektu svih ili gotovo svih jedinica lokalne samouprave na čelu s 
Istarskom županijom i u partnerstvu s državom. Ističe kako njegovo pitanje glasi sudjeluju li 
sve naše općine i gradovi u sufinanciranju Opće bolnice Pula, i ako ne iz kojeg razloga ne 
sudjeluju u sufinanciranju. Zahvaljuje.  
 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
odgovara kako, što se tiče ažurnosti otplate kreditnih obveza vezanih za kredite Opće bolnice, 
postoje jedinice lokalne samouprave koje ih uredno otplaćuju. To je 13 jedinica lokalne 
samouprave: Barban, Kanfanar, Kršan, Ližnjan, Lupoglav, Poreč, Pula, Raša, Sveti Lovreč, 
Sveti Petar u šumi, Tar-Vabriga, Vižinada i Žminj. Pojašnjava kako jedna jedinica lokalne 
samouprave nije nikad potpisala ugovor o sufinanciranju kreditne obaveze, te nije uplatila ni 
kune u vezi s tim obvezama. Radi se o Gradu Umagu čije su ukupne obaveze ovog trenutka 
nešto više od 800.000,00 kn s obzirom da je obveza počela 2018. godine. Navodi da imamo 
nekoliko jedinica lokalne samouprave koje u 2021. nisu uplatile ništa, a to su Fažana, Gračišće 
i Motovun, te nekoliko jedinica koje uplaćuju nepotpuno ili neredovito a imaju više dugovanja. 
Radi se o Rovinju i Vodnjanu. Pojašnjava kako su ostali negdje između i duguju manje od 
35.000,00 kn. Zahvaljuje. 
 
VILI BASSANESE, SDP, pozdravlja prisutne. Navodi kako je sa stručnom službom pokušao 
riješiti svoje pitanje vezano uz amandman, međutim nije uspio pa će svoje pitanje iskoristiti 
tako da kaže kako Istarska županija ima 10 gradova i 31 općinu. Smatra kako bi župan trebao 
biti županom svih gradova i općina. Navodi kako nitko službeno nije bio u Gradu Umagu te im 
nikad nije dostavljen ugovor. Iz tog razlog ne može ga potpisati a kamoli uplatiti, što bi inače 
drage volje učinio.  
Napominje kako imaju problematiku vezanu uz zdravlje, te kako je Grad Umag udaljen od 
Grada Pule najmanje 80 km, a sam sjever Istre preko 100 km. Iako u zdravstvu ne treba 
govoriti o geografskoj udaljenosti. Navodi da je na gradskom vijeću dobio upit Kluba vijećnika 
IDS-a da Grad Umag kupi mamograf. Naglašava kako Grad Umag može kupiti i 2 mamografa, 
te to apsolutno nije nikakav problem. Pojašnjava kako je samo pokušao objasniti tim 
vijećnicima da je osnivač Istarskih domova zdravlja Istarska županija koja ih sukladno tome 
financira po određenoj proceduri i po zakonu. Kako imaju problematiku mamografa u svojem 
gradu koji ne funkcionira ili je na izdisaju, a koji su kupili kroz prikupljanje dobrovoljne pomoći, 
te koji se koristi za Grad Buje, Grad Novigrad, općine Oprtalj, Grožnjan i Brtoniglu. Grad Umag 
je preuzeo tu odgovornost na sebe. Napominje da je to učinio iz razloga što razumije kako 
funkcionira sjeverozapadna Istra. Navodi da je on rekao da će proslijedi njihov mail, koji je dao 
i Skupštini, sa zahtjevom koji kaže da će, ako Županija želi kupiti mamograf za područje grada 
Umaga, Grad Umag sufinancirati taj isti mamograf s 50 %, odnosno da će sufinancirati dio i 
za gradove Buje, Novigrad i navedene 3 općine. Budući da je Županija osnivač misli da je 
korektno da Grad Umag sufinancira kupnju sa 50 % u ime navedena 2 grada i 3 općine. Navodi 
kako sutra imaju koordinaciju gradonačelnika gdje se od njih traži da sufinanciraju bolnicu u 
Rovinju, a s druge strane ne sufinancira se mamografija u Umagu. Mišljenja je da nije vrijeme 



                                                             
 

da se igraju. Navodi da ima previše znanja i informacija, ali je previše korektna osoba da bi se 
postavljala takva pitanja. Smatra kako za svaki razgovor postoji određeno vrijeme, određeni 
termini i određeni ljudi koji takve razgovore mogu obavljati. Postavlja pitanje da li je Grad 
Umag u Istarskoj županiji, što se tiče župana, što se tiče posjete župana, što se tiče 
odgovornosti i što se tiče suradnje. Naglašava kako oni ne moraju jednako razmišljati jer je u 
Istri raznolikost bogatstvo, a ne problem. Zahvaljuje.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako zahvaljuje vijećniku 
te napominje kako mu je dala i više od tri minute za pitanje.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, pozdravlja prisutne. Navodi da je, kada govore o nabavci 
mamografa u prijedlogu proračuna vidljivo da su predvidjeli sredstva za nabavku istoga upravo 
u visini od otprilike 50% vrijednosti. Pojašnjava kako očekuju i participaciju jedinica lokalne 
samouprave. Navodi kako se u obrazloženju može pročitati da bi prema broju stanovnika 2 
postojeća mamografa trebala zadovoljiti potrebe Istarske županije, no kako su stava da treba 
nabaviti i treći,  mobilni mamograf. Mamograf koji ne bi bio fiksan, stacioniran na jednom 
mjestu već bi pokrio cijelo područje sjeverne Istre. Napominje kako je nedavno u Pazinu počeo 
s radom novi suvremeni mamograf, a mamograf se nalazi i u Općoj bolnici u Puli.  Dodaje 
kako struka kaže da bi bilo potrebno nabaviti i taj treći. Navodi kako to što oni nisu potpisali 
ugovor o sufinanciranju bolnice više govori o njima nego svim drugima jer je to jedini grad koji 
to nije učinio. Naglašava kako će, ako je to pitanje ega, prvi doći, iskoristiti  prvu priliku i doći 
u Grad Umag te donijeti ugovor. Uvjeren je da će ga tada gradonačelnik Bassanese potpisati 
i početi izvršavati obveze kao što to čine sve ostale općine i gradovi u Istri. Zahvaljuje.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako je od sjevera do juga Istre udaljen 100 km te kako je iz 
tog razloga mamograf jednostavno njihova potreba. Dodaje kako će, što se tiče njihovog 
međusobnog odnosa, ti odnosi biti civilizirani. Što se tiče dolaska župana u Grad Umag smatra 
kako je bila njegova obaveza doći odmah kada je bio izabran jer je prvo trebao otići tamo gdje 
postoji najveći problem. Navodi da je župan radije izabrao Grad Buzet.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako smatra da je sve rečeno današnjim prijedlogom 
proračuna, gdje se je pokazalo da ne gleda koji prijedlog dolazi iz koje opcije već njegovu 
kvalitetu. Navodi kako bi volio da i drugi gradovi i općine te druge županije u Hrvatskoj tako 
postupaju. Navodi da nije medicinske struke, ali zna da se mamograf koristi za prevenciju, a 
priče o zlatnom satu se odnose na nešto drugo. Napominje da svi znamo koliko je, na žalost, 
rak dojke prisutan što znači da je ključno rano detektiranje i rano otkrivanje raka koji se može 
liječiti i ne mora imati smrtne posljedice. Dodaje kako, kada vijećnik govori o zlatnom satu, to 
sa mamografom nema nikakve veze.  
 
VILI BASSANESE, SDP, odgovara kako se zlatni sat nije odnosio na mamograf već na 
udaljenost do Opće bolnice u Puli.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, nastavlja kako poziva vijećnika da posjeti bolnicu kao što je on 
nedavno učinio te naglašava kako imaju sreću što imaju takvu bolnicu i takav Covid odjel. 
Ponavlja kako nema problem ega te kako će prvi sljedeći njegov posjet biti u Grad Umag.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, moli vijećnika Bassanesea da se 
ne obraća iz klupe.  
 
IVAN JAKOVČIĆ, IDS, navodi da bi se rado uključio u ovu raspravu i zahvalio, ako ništa 
drugo, gospođi Kosor i još jednoj osobi što imamo Opću bolnicu i Puli.  



                                                             
 

Naglašava problem divljači te predlaže da izgrade centar za divljač Istarske županije smješten 
na Ćićariji kako bi pokušali preuzeti genetski centar, kao Županija i kao AZRRI. Predlaže da 
naprave identitet divljači Istarske županije gdje će uzgajati divljač, loviti divljač i spremati 
divljač na Ćićariji te zagraditi 100, 200 ili 300 ha zemljišta. Navodi da je to je nešto čime se 
bavio zadnjih godina svog mandata kao župana. Tada je od toga bio odustao ali smatra kako 
se je situacija sada promijenila. Smatra kako time mogu pokazati turistima kako tretiraju 
divljač, a s druge strane za narod to može biti nešto što će biti dio ekonomije Istarske županije. 
Postavlja pitanje pročelniku da li Istarska županija želi s europskim novcima tako nešto  
napraviti. Zahvaljuje.  
 
DR.SC. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo, odgovara kako se zahvaljuje na ovom pitanju jer veliki dio 
vremena u Upravnom odjelu za poljoprivredu razmatraju razne problematike na području 
Istarske županije vezane upravo uz štete od divljači. Navodi kako je to počeo biti veliki problem 
koji je toliko eskalirao da neki poljoprivrednici više nemaju ekonomske isplativosti proizvoditi 
neke poljoprivredne kulture. Pojašnjava  kako je to pogotovo izraženo na sjeveru Istarske 
županije.  
Dodaje kako bi samo kratko rekao čime se oni sada bave i na koji način pokušavaju  pomoći 
poljoprivrednicima. Navodi da trenutno sufinanciraju policu osiguranja koju imaju sva lovačka 
društva od šteta od divljači u prometu. Pojašnjava kako je to nacionalna polica osiguranja te 
kako je to dobro napravljeno jer postoji izuzetno velik broj šteta u prometu od divljači. Kada su 
to lovačka društva morala sama plaćati bila su u situaciji da neka lovačka društva više nisu 
mogla ekonomski opstati te im je prijetilo gašenje. Napominje da je, s druge strane, 
Ministarstvo poljoprivrede jako svjesno šteta od divljači u poljoprivredi te i oni pokušavaju 
pronaći model na koji način bi zaštitili divljač ali i omogućili funkcioniranje poljoprivrednicima.  
Navodi da je upravo u tijeku jedan javni poziv kojim Ministarstvo financira svim lovačkim 
društvima i lovo-ovlaštenicima repelente, električne pastire i postavljanje ograde oko 
poljoprivrednih površina u iznosu do 50.000,00 kn po svakom prijavitelju. Napominje da će se 
tako pokušati prevenirati nešto štete divljači.  
Navodi kako je ovo što su sada čuli jedan način na koji bi se moglo određeni broj divljači 
prikupiti u potencijalnom uzgajalištu divljači, te upućuje i na treću mogućnost, a to je da 
lovačka društva koje gospodare određenim područjima pojačano vrše odstrel divljih svinja. 
Smatra kako se je to do sada pokazalo najefikasnijim.  
S druge strane potiče gradove i općine da se uključe u izradu programa zaštite divljači na 
nelovnim površinama te pojašnjava kako to znači da na tim površinama onda gradovi i općine 
preuzimaju brigu o divljim životinjama. Naglašava da u tim područjima koja se nalaze oko 
urbanih naselja te oko građevinskih područja gradovi trebaju poduzeti mjere prevencije 
boravka divljači. To znači korištenje repelenata, tjeranje i plašenje divljači a zadnja opcija je 
izlov divljači na tim površinama. Izlov koji mora biti organiziran, koji mora biti siguran i na sve 
načine spriječiti mogućnost ozljeđivanja osoba u urbanom području.  
Navodi kako su gradovi i općine u EU počeli omogućavati lovačkim društvima mogućnost 
registracije za gospodarsku djelatnost na način da streljanu divljač nakon odstrela odnesu u 
klaonicu gdje se ona pregleda i dobije suglasnost za njezino stavljanje u promet. Na taj način 
lovačka društva mogu valorizirati svoj ulov i dobiti sredstva za osiguranje daljnjeg izlova, a na 
tržište se stavlja meso divljači koje može biti korišteno u gastronomiji, preradi itd.  
Navodi kako su neki dan čitali da je genetski centar, odnosno farma koja je bila predviđena 
da bude uzgajalište i genetski centar prije svega za ovce i koze prodana za vrlo mali iznos 
određenoj tvrtki u stranom vlasništvu sa sjedištem u Zagrebu. Dodaje kako nema nikakvih 
problema porazgovarati s njima o daljnjim planovima. Saznati što oni kao novi vlasnici tu 
namjeravaju, a nakon toga možda izraditi neku studiju koja bi pokazala opravdanost, ne samo 
ekonomsku nego i ostalu, valorizacije genetskog potencijala kojeg imaju te pasmine. Navodi 
da bi se tada Županija mogla uključiti pa da taj centar zajednički stave u funkciju. 



                                                             
 

Smatra kako bi sve to zajedno trebalo donijeti neke rezultate, ali će i dalje poljoprivredne 
površine biti ugrožene od divljači. Naglašava da je za sada bitno da svaki poljoprivrednik mora 
brinuti da zaštiti svoje površine na sve načine. Smatra kako će morati nekako pomiriti te dvije 
strane jer je logično da divlje životinje borave u lovištima, a naravno da su im onda i  
poljoprivredne površine atraktivne za ishranu. Smatra kako je za sada sigurno kako postoji 
preveliki broj divljih svinja. Zakonom koji je donesen radi sprečavanja afričke svinjske kuge 
sada je dozvoljen odstrel divljih svinja u svim svim danima u tjednu i na sve načine zakonskog 
lova. Pojašnjava kako se priprema i novi zakon koji će stupiti na snagu u prvom ili u drugom 
mjesecu 2022. godine u kojem će biti riječi o svođenju divljih svinja na biološki minimum.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, upozorava vijećnika na vrijeme.  
Pita vijećnika Jakovčića je li zadovoljan odgovorom.  
 
IVAN JAKOVČIĆ, IDS, odgovara kako je zadovoljan.  
 
DIEGO ANTONČIĆ, HDZ, pozdravlja prisutne. Navodi da želi spomenuti dvije europske teme 
koje su izuzetno relevantne, ne samo za našu državu nego i za našu regiju. Naglašava da se 
je jedna vrlo zanimljiva i bitna stvar dogodila u studenom, a to je da je Vijeće Europske unije 
potvrdilo spremnost Republike Hrvatske za ulazak u Schengen na temelju odličnog rada Vlade 
Republike Hrvatske koju predvodi premijer Plenković. Navodi da paralelno s tim teče i proces 
Europskog tečajnog mehanizma 2 gdje se Hrvatska nalazi i kojim bi Hrvatska od 1. siječnja 
2023. ušla u eurozonu, odnosno uvela euro. Napominje kako se radi o dva generacijska te 
dva strateška cilja ne samo Vlade Republike Hrvatske nego i cijele države. Smatra kako 
navedeno svakako treba iskoristiti budući da je naša regija, ne samo ekonomski jaka i ima 
puno ekonomskih subjekata koji imaju robnu razmjenu s međunarodnim akterima, već je to i 
jedna turistička regija. Mnogobrojni turisti dolaze preko naših graničnih prijelaza pa ga zanima 
kako će Istarska županija iskoristiti ove uspjehe Vlade Republike Hrvatske. Postavlja pitanje 
da li već postoje neke analize koje govore koliko možemo profitirati s ove dvije vrlo bitne 
prekretnice koje stoje pred Hrvatskom u godinama koje dolaze. Zahvaljuje.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako je sigurno da je ulazak u Schengen vrlo bitan za 
naše gospodarstvo, posebice u sektoru turizma. Smatra kako se svi skupa raduju tzv. „mekšoj 
granici”, odnosno lakšem prolasku i putovanju kako naših građana tako i turista.  
Napominje da su benefiti od uvođenja eura prema izračunu stručnjaka značajni jer je 
generalno Hrvatska poprilično europeizirana zemlja. Jako se puno njezinih aktivnosti, prije 
svega izvoznih, odnosi upravo na zemlje koje su članice eurozone. Mišljenja je da to jedan 
logičan slijed te jedan zaokružen krug. Navodi kako svi skupa znamo koliko je Istarska 
županija radila na tome da Hrvatska postane članica Europske unije. Podsjeća na 90-te 
godine. Županije su osnovane 1993., a već 1994. počinju bilateralni razgovori u Istri susjednim 
regijama. Granična suradnja, prekogranična suradnja... Navodi da je tada to možda bilo i malo 
krivo prihvaćeno jer su to bila ratne godine. Tada se na to gledalo kao nekakav drugačiji oblik 
suradnje, neku želju za odcjepljenjem itd. Drago mu je da danas Istarska županija ima 
prekograničnu suradnju i da je Hrvatska članica Europske unije. Podsjeća da je upravo 
Istarska županija bila prva članice Skupštine Europskih regija kad ni jedna druga županija nije 
o tome razmišljala, te kako je upravo Istra prva otvorila svoj ured u Bruxellesu na što se je 
također gledalo nekim čudnim očima. Nakon toga su to krenuli raditi i drugi gradovi i druge 
županije. Mišljenja je da su itekako pokazali svoj proeuropski put i da  logika Istarske županije 
itekako podržava ulazak u Schengensku zonu i uvođenje eura kao valute plaćanja.  
Po pitanju benefita, navodi kako je već u uvodu rekao da sigurno „mekša granica” znači lakši 
protok ljudi i dobara, te kako će se benefiti uvođenja eura prvenstveno odnositi na smanjenje 
određenih troškova kad govorimo o kreditnim zaduženjima i smanjenje transakcijskih 
troškova. On u tome vidi benefite i misli da je dobro da Hrvatska ide tim putem. Zahvaljuje. 



                                                             
 

 
IVICA MIKULČIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Pojašnjava kako nema pitanje već bi to bila  jedna 
inicijativa. Navodi kako dolaze božićno - novogodišnji blagdani, a znamo kako je našim 
umirovljenicima teško. Napominje da se pojavljuju i mnogobrojni reketari koji varaju na sve 
moguće načine, a tu su i velike banke. Navodi da većina njih nažalost ne ostvaruje svoja 
brojna prava koja su tim zakonom i podzakonskim aktima omogućena. Umirovljenici se u toj 
šumi zakona i podzakonskih akata ne snalaze i zato iz Istarske stranke umirovljenika, Zelenih 
i Kluba IDS-a predlažu da se razmisli o otvaranju besplatne pravne pomoći za umirovljenike 
u sustavu Županije bez dodatnih troškova u proračunu. Iz ljudskih resursa Županije. Smatra 
kako bi to bio jedan vrlo lijepi božićno - novogodišnji poklon, odnosno inicijativa prema 
umirovljenicima. Navedenu inicijativu upućuje županu i njegovim suradnicima. Zahvaljuje. 
 
BORIS MILETIĆ, župan, zahvaljuje na pitanju. Odgovara da vrlo rado prihvaća inicijativu. 
Izražava želju da to ustroje na jedan održivi način te da doista pruže pravnu pomoć svima 
onima kojima je to potrebno. Navodi da, kada govori o građanima treće životne dobi želi 
istaknuti da je već na inicijativu MUP-a dogovoren razgovor na temu prevencije prijevara koje 
su nažalost u porastu. Ne samo u nekakvim direktnim kontaktima već su tu i prijevare preko 
kupovine internetom. Smatra da će vlastitim resursima koji mu stoje na raspolaganju, te uz 
mogućnost uključivanja vanjskih stručnjaka koji mogu dati potporu u jednom koordiniranom 
poslu i u suradnji s drugim institucijama, poput spomenutog MUP- a, moći nešto učiniti. Navodi 
kako prihvaća inicijativu, napravit će to za božićne blagdane, te je uvjeren da će polučiti dobre 
rezultate. Zahvaljuje.  
 
IVICA MIKULČIĆ, IDS, navodi da nema pitanja ali bi zahvalio na razumijevanju županu i  
svima zaželio čestit Božić i sretnu novu godinu.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, pozdravlja prisutne i podsjeća župana i pročelnicu Percan da 
od prošle sjednice nisu dobili odgovor na pitanja. Navodi kako mu je pročelnica u pisanoj 
korespondenciji rekla da će dostaviti podatke o broju studenata i broju zaposlenih na 
Veleučilištu. Napominje kako su to statistički podaci koji su lako dostupni pa ne zna zašto 
treba 22 dana za tako nešto. Zanima ga gdje je zapelo te postavlja pitanje županu da li Istarsko 
Veleučilište ima obvezu podnositi izvješće Skupštini Istarske županije s obzirom da  je 
Skupština tijelo koje osnova tu ustanovu, donosi Statut, te solidarno i neograničeno odgovara 
cijelom svojom imovinom za obveze Veleučilišta. Smatra kako bi bilo logično da se navedeno 
izvješće podnosi. Zahvaljuje. 
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako će o tome više znati resorna pročelnica te se 
ispričava ukoliko ti podaci još nisu dostavljeni. Slaže se da je 22 dana apsolutno primjeren rok 
da se podaci dostave. Navodi kako će pročelnica odgovoriti na pitanje gdje je zapelo.  
Napominje kako iskreno ne zna da li je zakonska obveza Veleučilišta podnošenje izvješća 
Skupštini, ali ako i nije ne vidi razlog zašto to izvješće ne bi došlo na sjednicu Skupštine. 
Zahvaljuje.  
 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu odgovara kako Upravni odjel za obrazovanje, sport i tehničku kulturu ne raspolaže 
traženim podacima pa su iz tog razloga uputili navedeni upit prema Veleučilištu. Nakon dvije 
požurnice Veleučilište je odgovorilo kako bi podatke trebalo dostaviti tijekom sutrašnjeg dana. 
Zahvaljuje.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, je mišljenja kako to nije razina transparentnosti te jedan 
standard koji bi trebali zadržati, odnosno koji bi trebali uspostaviti. Nada se da će se to u 
budućnosti promijeniti. Navodi da ovako ni oni kao vijećnici ne mogu raditi svoj posao. 



                                                             
 

Podsjeća kako i oni kao vijećnici prema čl. 53. Statuta imaju pravo tražiti podatke te postavlja 
pitanje kako će obavljati dužnost na koju su ih građani izabrali ukoliko nemaju potrebne 
podatke. Naglašava da se tu radi o javnim podacima, dakle podacima koji bi svima trebali biti 
dostupni. Navodi da će i kao klub vijećnika krenuti s određenim prijedlozima jer smatra da je, 
iako ne postoji zakonska obveza, logično da ustanove podnose izvješća o svom radu 
Skupštini. Zahvaljuje.  
 
TAMARA BRUSSICH, IDS, Buongiorno a tutti, gentile Presidente, collaboratori, colleghe e 
colleghi consiglieri. Prima di porre la domanda, devo fare una considerazione che riguarda le 
attività della Regione Istriana negli ultimi anni per quel che concerne un progetto di grande 
importanza: credo che questo sia il primo e unico progetto di questo genere in Croazia. Navodi 
kako govori o zavičajnoj nastavi, odnosno o projektu koji obuhvaća izuzetno velik broj cijele 
odgojno obrazovne vertikale u Istarskoj županiji. S projektom je započeto još davnih dana s 
vrtićima. Nakon toga su se uključile osnovne i srednje škole te se projekt jako lijepo i kvalitetno 
dvojezično razvija.  
Tema o kojoj želi govoriti, odnosno pitanje koje želi postaviti, vezano je uz školstvo i uz mlade. 
Dodaje da govori o Građanskom odgoju. Pojašnjava kako je Istarska županija u prijedlogu 
proračuna za 2022. godinu predstavila, odnosno osigurala, čak pola milijuna kuna za 
Građanski odgoj. Ističe kako je to  čak 10 puta više nego što je to bio slučaj do sada. Moli 
pročelnicu Patriciju Percan da malo bolje objasni o čemu se radi, na što će se sredstva 
usmjeriti, utrošiti i na koji način. Iako to ne ovisi o njima nego o Ministarstvu znanosti i 
obrazovanja, nada se da će Građanski odgoj u bliskoj budućnosti postati jedan od predmeta 
koji će moći parirati ostalim izbornim predmetima, te kako djeca neće morati biti u školi 8 ili 9 
sati nastave ako žele pratiti Građanski odgoj. Zahvaljuje.  
 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu odgovara kako je Građanski odgoj prvi put uveden školske godine 2018./19. u 5 škola 
koje su iskazale interes. Priključilo se i nekoliko gradova na način kao što je to učinio Grad 
Rijeka, odnosno kroz Građanski odgoj kao izvannastavnu aktivnost. Navodi da su u  
međuvremenu proveli evaluaciju na sveučilištu gdje su učenici koji su pohađali Građanski 
odgoj pokazali izvrsne rezultate. Naglašava kako u budućnosti žele uvesti Građanski odgoj u 
osnovne škole preko izbornih predmeta, a ne više kao izvannastavnu aktivnost. Navodi da će 
i u tom smislu napraviti jednu evaluaciju kako bi vidjeli što uvođenje Gradskog odgoja kao 
popratnog predmeta nosi, s obzirom da suglasnost za njegovo uvođenje kao izbornog 
predmeta donosi ministar znanosti i obrazovanja. Pojašnjava kako će u narednom razdoblju 
sagledati sve moguće opcije s ciljem da to više ne bude izvannastavna aktivnost već izborni 
predmet. Zahvaljuje. 
 
TAMARA BRUSSICH, IDS, zahvaljuje pročelnici pročelnici i naglašava kako je važno da 
Građanski odgoj postane izborni predmet a ne izvannastavna aktivnost u onim školama i za 
onu djecu koja to žele. Nada se da će rezultate tih aktivnosti vidjeti čim prije. Zahvaljuje. 
 
ANTONELLA DEGRASSI, SDP, pozdravlja prisutne. Prvo pitanje upućuje baš  pročelnici 
Percan. Buongiorno a tutti. La scorsa volta la mia collega, la signora Anna, aveva fatto una 
domanda inerente la Scuola media superiore Leonardo da Vinci di Buie la cui saga del rinnovo 
che la Regione assieme al Ministero e all'Unione italiana sta facendo in questo momento, per 
gli appartenenti alla minoranza italiana, dela Città di Umago, di Cittanova e alcuni anche della 
città di Parenzo. Questa lettera che nomina la mia collega, dove alcuni genitori esprimevano 
il malcontento sul fatto che gli alunni e i ragazzi fossero online per più di un anno perché non 
ci sono spazi per farli andare tutti a scuola al mattino, volevo chiedere due cose: innanzitutto 
so che questa non è la prima lettera perché la prima lettera l’ho scritta io quasi un anno e 
mezzo fa con altri genitori dove chiedevamo alla Regione di fare qualcosa per tempo, affinché 



                                                             
 

questo non accadesse. All’epoca anch’io avevo i figli in quella scuola. Per quanto riguarda 
questa lettera l’Assessorato ci ha risposto che non ci sono possibilità ma da consigliera anche 
della Città di Umago, so che per esempio a Umago spazio c’è, abbiamo l’Università popolare 
aperta che ha le aule ma non è stato mai chiesto un aiuto alla Città di Umago, cosa che era 
stata fatta per l’altra scuola, la V. Gortan, tanto che per un periodo gli alunni andavano a 
scuola la mattina ma erano divisi perché tenere i ragazzi online da due anni e mezzo un po’ 
per il COVID, un po’ per mancanza di spazi è veramente una cosa inadeguata. Dunque penso 
che questo non vada bene per nessuno e vorrei chiedere alla Città di Umago e di Cittanova 
se forse si riescono a trovare gli spazi. Abbiamo bisogno delle lezioni mattutine perché la 
scuola ha anche dei professori che vengono dall’Italia. Grazie a tutti. 
 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu odgovara kako je vijećnica u pravu te su nedavno na sjednici Skupštine imali slično 
pitanje vezano uz mogućnost odvijanja nastave u školi. Podsjeća da je nastava u Talijanskoj 
srednjoj školi u Bujama organizirana na način da su učenici i djelatnici jedan tjedan na nastavi 
u školi fizički, odnosno u prostorima škole, a drugi tjedan online. Navodi kako su u periodu 
proteklom od prošle sjednice Skupštine pokušali zajedno sa školom vidjeti koje su mogućnosti 
organizacije nastave u kojima bi djeca u školi bila čitavo vrijeme. Pojašnjava kako je jedina 
moguća opcija to učiniti na način da djeca i djelatnici škole ostanu na području Grada Buja jer 
bi bilo  kakva dislocirana organizacija rada, bilo u Novigradu ili Umagu čiju inicijativu cijeni, 
bila teško izvediva s obzirom da imaju djelatnike koji rade u nekoliko škola. Mišljenja je da to 
ne bi bilo moguće. Jedino što je moguće, na čemu rade i o čemu trenutno prikupljaju 
informacije, je nastava u poslijepodnevnoj smjeni. Navodi kako je tu najveći problem 
organizacija prijevoza te kako ravnateljica ovih dana komunicira s prijevoznicima da vide da li 
je ona moguća. Podsjeća da prijevoznici imaju probleme ne što se tiče voznog parka već što 
se tiče osoblja. Nada se da će dobiti informaciju o tome u skoro vrijeme i naravno da će onda 
učenici njihovi roditelji odnosno staratelji o tome biti obaviješteni. Zahvaljuje.  
 
IRENA PERUŠKO, IDS, pozdravlja prisutne i navodi da ima dva pitanja koja su vezana za 
zdravlje koje je čitavo vrijeme top tema kako i treba biti. Prvo pitanje upućuje Dušku Kišberiju, 
pročelniku Upravnog odjela za gospodarstvo, a drugo pitanje pročelnici Percan. Vezano  uz 
prvo pitanje moli pročelnika informaciju o programu Istramed koji je 2019. godine Istarska 
županija pokrenula s ciljem osiguravanja stambenih potreba zdravstvenih radnika zaposlenih 
u zdravstvenim ustanovama Istarske županije, odnosno čija osnivačka prava ima Istarska 
županija. Zanima ju koliko je ta mjera učinkovita, koliko je do danas podneseno zahtjeva i 
koliko je odobrenog kredita po pitanju programa Istramed u kojemu se je subvencionirala 
kamata na kredite. Drugo pitanje upućuje pročelnici Percan, a vezano je za budućnost razvoja 
zdravstvenog kadra Istarske županije, točnije stipendiranje studenata medicine koje smatra 
ulaganjem u budućnost zdravstvenog kadra u zdravstvenim ustanovama. Moli informaciju 
koliki su interes za tu stipendiju pokazali, koliko je do sada stipendija podijeljeno u akademskoj 
godini 2020./21. te kada će biti objavljen natječaj za akademsku godinu 2021./22. s obzirom 
da još nije vidjela natječaj na internetskim stranicama. Želi iskoristiti priliku u ovom javnom 
prostoru i zahvaliti se kompletnom medicinskom osoblju naših zdravstvenih ustanova koje već 
drugu, odnosno treću godinu ulaže nadljudske napore kako bi održalo koliko-toliko pristojnu 
zdravstvenu sliku građana Istarske županije. Zahvaljuje.  
 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, pozdravlja prisutne i 
odgovara da Istarska županija kontinuirano ulaže u kvalitetu i razinu zdravstvenih usluga koje 
pruža svojim građanima. Između ostalih mjera koje su donijeli u nadstandardu bila je i  mjera 
sufinanciranja stambenog zbrinjavanja za deficitarne kadrove u zdravstvenoj djelatnosti, a 
temeljem odluka koje je svaka zdravstvena ustanova zasebno donijela za sebe. Pojašnjava 
kako je navedena mjera pokrenuta 2020. godine u kojoj je dodijeljeno 8 subvencioniranih 



                                                             
 

kredita. Ove godine je u proračunu bilo osigurano 250.000,00 kn za sufinanciranje te je 
odobreno 46 kredita. Navodi da je za iduću godinu u proračunu  osigurano 500.000,00 kn za 
tu istu mjeru. Zahvaljuje. 
 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu odgovara kako su medicinske stipendije prvi put uveli akademske godine 2019./20. u 
iznosu od 2.200,00 kn. Dodaje da je sjedeće godine interes bio nešto manji, konkretno bilo je 
13 zainteresiranih. Što se tiče samog natječaja vezanog za tekuću akademsku godinu navodi 
kako su stipendije u završnoj fazi te će do kraja godine i uslijediti natječaj za medicinske 
stipendije, a potom i socijalne. Zahvaljuje. 
 
MARKO FERENAC, SDP, pozdravlja prisutne i navodi kako ima samo jednu primjedbu, 
inicijativu, prijedlog ili kako to već nazvati, a vezano uz zdravlje. Napominje da se  susrećemo 
s time da ima sve više Covid pacijenata. Ljudi dolaze na hitni odjel Covid bolnice i primorani 
su čekati vani u šatoru u kojem nema grijanja, a uvjeti su takvi kakvi jesu. Naglašava kako su 
zahvalni osoblju bolnice na svemu što rade, međutim navodi kako možda nije njihov posao da 
se ljudima omoguće što bolji uvjeti dok čekaju na zdravstvenu uslugu. Smatra kako bi trebalo 
nekako popraviti situaciju te poduzeti nešto da se ljudima na neki način olakša čekanje. Navodi 
da bolesni ljudi čekaju predugo, a tu ima i starijih osoba i trudnica. Ne zna da li bi se tu mogao 
angažirati Crveni križ, vojska, civilna zaštita ili netko treći tko bi mogao pripomoći. Postavlja 
pitanje može li od strane Župana ići inicijativa prema bolnici da se nešto poduzme u tom 
smjeru. Zahvaljuje.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, odgovara kako je jučer osobno posjetio Covid odjel, koji de facto 
ima 3 odijela i djeluje na 4 lokacije, iz razloga što smatra da je potrebno tim ljudima dati 
priznanje i počast te im se ljudski toplo zahvaliti. Pojašnjava kako je preseljenje Covid odjela 
u zgradu nove Opće bolnice u prvoj fazi i podsjeća da je bilo neophodno najprije ishodovati 
važeću uporabnu dozvolu koja je sada ishodovana. Vjeruje da će se na taj način i prostorni 
uvjeti, koji su sada puno bolji, iskoristiti tako da ne dolazi do čekanja. Navodi kako moramo 
znati da je i pritisak prema Covid dodjelu poprilično velik iz razloga što jedan dio građana 
nažalost nije procijepljen. Napominje da se, kada razgovarate s liječnicima i medicinskim 
sestrama na Covid odjelu, svi skupa pitaju bi li ova pandemija bila u trenutnom obliku da 
postoji veći postotak cijepljenog stanovništva. Navodi kako želi iskoristiti prisustvo medija da 
još jednom apelira na sve one koji to do sada nisu napravili neka se procijepe jer je to u ovom 
trenutku uz poštivanje epidemioloških mjera, distance i dezinficiranje jedino učinkovito 
sredstvo za borbu protiv protiv pandemije.  
Dodaje da se tijekom današnjeg i sutrašnjeg dana Covid odjel seli u novoizgrađeni dio Opće 
bolnice Pula te ističe kako je uvjeren da će u tim novim prostorima postojati bolji prostorni 
raspored te da će ovaj segment koji se odnosi na čekanje ljudi kako bi bili zaprimljeni u prvu 
fazu trijaže biti riješen.  
 
MUHAMED MURATAGIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi da ima pitanje vezano uz  
državnu upravu budući da su prošle skoro 2 godine od kada je državna uprava prešla pod 
ingerenciju Istarske županije. Moli pročelnicu Mezulić da ih izvijesti koji uz to poslovi koji su  
preuzeti, te da pruži jedan osvrt na to. Zahvaljuje.  
 
GABRIJELA MEZULIĆ, službenica koja privremeno obavlja poslove pročelnice 
upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne poslove, pozdravlja prisutne i 
odgovara kako su sa 1. siječnja 2020. godine, stupanjem na snagu Zakona o sustavu državne 
uprave te otprilike sedamdesetak posebnih zakona, poslovi Ureda državne uprave preneseni 
u nadležnost jedinica regionalne samouprave. Pojašnjava kako je tada Istarska županija 
preuzela oko dvjestotinjak različitih upravnih i neupravnih postupaka iz područja opće uprave, 



                                                             
 

imovinskopravnih poslova, turizma, gospodarstva, obrazovanja, poljoprivrede i drugih 
poslova. Dodaje kako su preuzeli i 123 službenika Ureda državne uprave u Istarskoj županiji, 
svu pokretnu i nepokretnu imovinu, neriješene predmete i pismohranu ureda državne uprave. 
Što se tiče preuzetih poslova Istarska županija je organizirala novoformirani Upravni odjel za 
Opću upravu i imovinskopravne poslove, a dio poslova integrirala u već postojeće upravne 
odjele. Ističe neke poslove koje smatra ključnim za građane i ostvarivanje njihovih osobnih 
stanja poput vođenja državnih matica, evidencije hrvatskog državljanstva, vođenja registra 
birača, osnivanja i vođenja registra udruga i zaklada, sklapanja brakova u građanskom obliku 
i upisivanja novorođene djece. Osim toga ističe imovinsko pravne poslove, poslove potpunog 
i nepotpunog izvlaštenja, procjenjivanja minimalnih tehničkih uvjeta za ugostiteljske objekte, 
trgovine, vođenje i upis obrta u obrtnički registar, poslove rješavanja statusnih prava hrvatskih 
branitelja, rješavanja pitanja naknade za prenamjenu poljoprivrednog zemljišta itd. Naglašava 
kako misli da je ova reforma pridonijela tome da su usluge koje pružaju građanima sada puno 
dostupnije te da  je do nekih svojih prava i dokumentacije sada moguće doći na puno brži 
jednostavniji način. Zahvaljuje. 
 
TEREZA BANIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Ima jedno pitanje za pročelnicu Percan jer zna 
kako je nastava u jednoj smijeni u svim osnovnim školama kojima je osnivač Županija jako 
važna. Zanima ju što se radi po tom pitanju. Zahvaljuje.  
 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu odgovara kako su, što se tiče nastave u školama Istarske županije, ostale četiri škole 
koje još uvijek rade u dvije smjene. Radi se o OŠ Fažana, OŠ Savičenta, OŠ Juršići i Gimnaziji 
i strukovnoj školi Jurija Dobrile u Pazinu. Navodi kako je što se tiče škola u Savičenti i 
Juršićima u tijeku rješavanje pitanja nastave u jednoj smjeni. Kada se to pitanje riješi u 
Savičenti Juršići će automatski postati područna škola pa će to pitanje i tamo biti riješeno. 
Pojašnjava kako su do sada  pripremili projektnu dokumentaciju te ishodovali građevinsku 
dozvolu. Što se tiče Gimnazije Pazin postupak je još uvijek u tijeku te samim time čekaju i 
građevinsku dozvolu. Zahvaljuje.  
 
MILOŠ BAJIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi kako se je u zadnje vrijeme dosta spominjala 
Corona i pandemija pa mu se čini kako su dvije velike stvari prošle ispod radara.  To su 2 
komunalne luke koje su napravljene. Prva je luka u Rovinju, a druga je Luka Trget pod Lučkom 
upravom Labin. Navodi da su same investicije iznosile više od 60 milijuna kn što govori o 
njihovoj veličini. Postavlja pitanje za pročelnika Radolovića da li će se nastaviti dalje i koji su 
daljnji planovi za ulaganje u lučku infrastrukturu u Istarskoj županiji. 
Navodi kako su uspješno zaštitili ponos Istre odnosno boškarina pa u vezi toga ima pitanje za 
pročelnika Pinzana. Zanima ga kakav je plan za daljnju zaštitu ostalih istarskih pasmina a 
također i sorti voća i povrća. Zahvaljuje.  
 
DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika 
Upravnog odjela za održivi razvoj odgovara kako su napravljene dvije luke otvorene ove 
godine, a na području Istarske županije djeluje 5 lučkih uprava točnije Lučka uprava Rabac. 
Lučka uprava Pula, Poreč, Rovinj i Umag. Napominje kako se je investicija što se tiče Lučke 
uprave Rabac na žalost dogodila zbog nesretnog slučaja istjecanja goriva u Raškom zaljevu. 
Na osnovu toga je, kad su se sve te brodice bile uklonjene, postignut dogovor između svih 
aktera koji su u tome sudjelovali da se luku otvorenu za javni promet Trget uredi na jedan lijep 
način. Navodi da je otvaranje luke bilo prije na mjesec dana. Ukupna investicija je bila preko 
10 milijuna kn, a financirana je od strane Ministarstva i Istarske županije. Time je dobiveno 
275 vezova i sve brodice koje su bile dimenzija koje stanu u luku sada su na jednom mjestu 
u jednoj luci. Pojašnjava kako je i cijeli pojas u području Trgeta sada očišćen  te ga Općina 
Raša ima na raspolaganju da se dalje razvija.  



                                                             
 

Što se tiče luke kod Rovinja, a to je Sjeverna Luka navodi da je ona isto tako otvorena. Sva 
infrastruktura luke je nova i moderna. Luka obuhvaća preko 375 novih vezova te će se sada 
dio brodica koje su bile prenatrpane u luci ispred samog Rovinja sad moći tamo smjestiti. 
Dodaje da je investicija bila preko 50 milijuna kn, a sufinancirana je od strane Grada Rovinja, 
Lučke uprave, Županije i Ministarstva. Pojašnjava kako svaka Lučka uprava ima i svoje 
planove i projekte. Vezano za Trget tamo se sada planira napraviti još i sidrište kako bi se i 
veće brodice i jedrilice mogle unutra smjestiti. Napominje da i ostale Lučke uprave također 
imaju važne investicije. Ističe Poreč i luku Santa Marina koja je sada u  fazi izgradnje, Umag 
- Novigrad i Dajlu Belveder te ostale projekte koji Lučke uprave pripremaju poput tri lukobrana 
u Rapcu, Rovinju i Puli. Zahvaljuje.  
 
DR.SC. EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodno gospodarstvo navodi kako je vrlo teško u kratko reći što se radi u Županiji 
po pitanju zaštite autohtonih pasmina. 
Napominje da cjeloviti strateški sustav koji provode oko zaštite goveda traje preko 25 godina 
te su tu populaciju doveli na jednu stabilnu razinu. Navodi da su to učinili valorizacijom 
proizvoda, prije svega mesa istarskog goveda, koje je sada na dobrom putu da dobije 
zaštićenu oznaku izvornosti na nivou Europske unije. Navodi da je za taj projekt prošle godine 
Agencija za ruralni razvoj u Francuskoj dobila nagradu Europske komisije za najbolji projekt u 
Europskoj uniji po pitanju valorizacije i očuvanja autohtone pasmine te jednog održivog razvoja 
ugrožene pasmine. Pojašnjava da na tragu toga sada rade na zaštiti ostalih ugroženih 
autohtonih pasmina. Tu je prije svega istarska koza za koju su s Agronomskim fakultetom 
izradili studiju i akcijski plan revitalizacije. Navodi da istarske koze planiraju podijeliti u nekoliko 
genetskih stada gdje će se one očuvati. Potom će podmladak valorizirati, sistematizirati  te 
upisati u knjige, a AZRRI će provoditi uzgojni program za kozu. 
Napominje da na taj način žele u što kraće vrijeme povećati populaciju istarske koze kako bi 
zainteresiranim poljoprivrednicima koji žele uzgajati istarsku kozu, te valorizirati proizvode 
poput mlijeka i mesa istarske koze, dali stručnu podršku i poduprli njihove gospodarske  
aktivnosti. Navodi da putem Fonda za razvoj poljoprivrede povoljnim kreditima mogu 
financirati sve potrebe koje poljoprivrednici imaju za pokretanje jednog takvog uzgoja.  
Slični planovi postoje i za istarsku ovcu. Napominje da je istarski magarac populacija u sve 
stabilnijem porastu zbog interesa za njegovim držanjem zbog magarećeg mlijeka i mesa.  
Smatra kako u svakoj pasmini koja je nekad bila radna danas treba gledati neki smisao u 
gastronomiji i valorizaciji tih proizvoda. 
Što se tiče poljoprivrednih sorti pojašnjava kako su pokrenuli proizvodnju istarskog crnog 
češnjaka, izuzetno važne i vrijedne sorte koju imaju. Zahvaljujući nekim inicijativama s terena 
uspjeli su okupiti proizvođače i danas se češnjak proizvodi. Navodi kako žele registrirati i 
proizvođače sjemena kako bi se povećala proizvodnja. Navedeno planiraju i s nekim sortama 
grožđa kao što je barbanski teran koji je među prvim teranima koji se spominju. Napominje da 
još uvijek postoje vinogradi koji imaju tu sortu grožđa te će ju pokušati revitalizirati s institutom 
u Poreču kako bi se podigli nasadi tamo gdje je on od početka i bio. Dodaje da rade i na 
industrijskoj rajčici te na još nekim biljnim sortama. Zahvaljuje. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako je sada 11 sati i 13 
minuta te zaključuje ovu točku dnevnog reda. Ostala je još samo, vijećnica Marinela Bašić 
koja će svoja pitanja postaviti na sljedećoj sjednici Skupštine.  
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SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, pojašnjava kako će se na  
današnjoj sjednici izjasniti o amandmanima koji su pristigli u roku, odnosno do 30. studenoga. 
Navodi kako su ukupno pristigla 23 amandmana od čega 22 amandmana od strane klubova 
vijećnika te 1 amandman od strane predlagatelja, odnosno župana. Napominje kako taj 
amandman sukladno Poslovniku postaje sastavni dio Prijedloga proračuna.  
Navodi kako će sukladno čl. 81. pročitati redom amandmane koji su pristigli na proračun a 
sukladno čl. 83. o svakom će se pojedinom amandmanu očitovati župan te se na taj način 
utvrđuje da li je amandman prihvaćen ili se odbija. Sukladno čl. 86. Poslovnika za prihvaćanje 
amandmane konstatira se da oni čine sastavni dio proračuna, a sukladno čl. 86., st. 1 
Poslovnika o amandmanima koji se odbijaju glasuje se odvojeno ukoliko se predlagatelj očituje 
da ostaje kod predloženih amandmana. 
Prelazi na čitanje amandmana. 
 
Amandman br.1. - Troškovi liječenja osiguranika HZZO u Splošnoj bolnici Izola je amandman 
predlagača koji postaje sastavnim dijelom proračuna.  
 
Amandmani kluba koalicije IDS-DDI, ISU-PIP, ZELENI SAVEZ – ZELENI 
Amandman br.2. - Program Školskog športskog saveza Istarske županije  
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako je od ukupno pristiglih 23 amandmana predložio 
Skupštini usvajanje njih 12. Od tih 23 amandmana, ukoliko maknemo jedan amandman 
predlagača te jedan amandman je bio de facto dupli na taj način možemo doći do brojke od 
21 amandmana vijećnika kojih je 12 prihvaćeno. Naglašava kako je prema tome 57% 
amandmana usvojeno. Što se tiče amandmana br. 2. predlaže njegovo usvajanje na način 
kako je i u samom obrazloženju napisano. Amandman se prihvaća. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako prelaze na 
amandmane Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice. 
 
Amandman br.3. - Sufinanciranje izgradnje kanalizacijskog kolektora u naselju Močibobi, 
Općina Karojba kojim se prijedlog proračuna Istarske županije za 2022. godinu osigurala 
sredstva u iznosu od 179.000,00 kn za sufinanciranje izgradnje kanalizacijskog kolektora u 
naselju Močibobi u općini Karojba.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća. 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi  kako je amandman br.4. - 
Izgradnja nerazvrstanih cesta na području općine Sveti Petar u Šumi. 

Ovim amandmanom na prijedlog proračuna Istarske županije za 2022. godinu osigurala bi se 
sredstva u iznosu od 200.000,00 kn za izgradnju nerazvrstanih cesta na području općine. 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća. 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako prelaze na 
amandmane Kluba vijećnika SDP-a. 

Amandman br.5. - Nabava mamografa za Istarske domove zdravlja kojim se predlaže 
povećanje stavke za nabavu mamografa za Istarske domove zdravlja - Ispostava Umag u 

iznosu od 700.000,00 kn.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne prihvaća iz sljedećih razloga: 



                                                             
 

Ključni elementi koji utječu na kvalitetu dijagnostičkih/preventivnih mamografskih pregleda 
jesu: kvaliteta opreme, stručnost osoblja koje njome rukuje i dostupnost pregleda 
korisnicima. Upravo na tim kriterijima zasniva se koncept daljeg razvoja radiološke 
dijagnostike bolesti dojke u Istarskoj županiji pa su u Puli (Opća bolnica) i Pazinu (Istarski 
domovi zdravlja) već u funkciji dva mamografa na kojima (posebno osposobljeni) 
medicinski tehnolozi rade snimke vrhunske kvalitete a koje (zahvaljujući digitalizaciji) mogu 
očitati specijalizirani radiolozi na bilo kojoj lokaciji. Iako bi, po broju stanovnika, u Istarskoj 
županiji bilo dovoljno imati dva mamografa, zbog „raspršenosti“ stanovnika i osiguravanja 
bolje dostupnosti, pristupa se nabavi prijenosnog digitalnog mamografa istih performansi 
pa je u Proračunu Istarske županije za 2022. godinu planiran dio iznosa (cca 50%) za 
njegovu nabavu, a Istarska županija je već započela i dogovore sa JLS oko sufinanciranja 
preostalog iznosa. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li ostaju kod amandmana.  

VILI BASSANESE, SDP, navodi kako smatra da je amandman krivo protumačen te mu 
intencija nije bila da ide u navedenom smjeru. Traži glasovanje.  

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.5.  
 
S 13 glasova ZA amandman nije usvojen.  
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako je Amandman br.6.  
Prijevoz učenika srednjih škola kojim bi se participiralo u troškovima prijevoza sa 4.000.000,00 
kn. Ta bi se sredstva oduzela sa stavke za redovnu djelatnost Istarskog veleučilišta. 

 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne prihvaća iz slijedećih razloga: 

Istarska županija prema Zakonu o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi nema 
obvezu sufinanciranja prijevoza učenika srednjih škola za razliku od prijevoza učenika 
osnovnih škola, kada joj je obveza financiranja prijevoza učenika utvrđena člankom 69. 
Zakona (prema propisanim uvjetima). Decentralizirana sredstva koja se iz Državnog 
proračuna Republike Hrvatske doznačuju Istarskoj županiji za potrebe osnovnog školstva, 
srednjih škola i učeničkih domova nisu dostatna za njihovo podmirivanje te se sredstva za 
materijalne i financijske rashode, tekuće i investicijsko održavanje i kapitalna ulaganja 
dodatno osiguravaju iz vlastitih sredstava Proračuna Istarske županije. 

Navodi da se iz predloženog amandmana se može iščitati da se zagovara zatvaranje 
Veleučilišta ali i to za sobom povlači čitav niz dugoročnih financijskih i pravnih konzekvenci. 
Primjerice, i dalje bi postojala zakonska obveza da se svakom studentu omoguće i 
osiguraju uvjeti za završetak započetog studija, što bi se protezalo godinama, a što bi u 
konačnici dovelo do puno većih troškova od iznosa koje danas Županija ulaže u 
Veleučilište, odnosno u kvalitetu visokog obrazovanja i jačanje kadrovskih kompetencija za 
potrebe našeg gospodarstva.  

 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li ostaju kod amandmana.  

VILI BASSANESE, SDP, navodi kako ostaju pri amandmanu.  



                                                             
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.6.  
 
S 6 glasova ZA amandman nije usvojen.  
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako je amandman br.7  
Adaptacija zgrade bolnice ex uprave Mornaričke bolnice u stambene jedinice za zdravstveni 
kadar u iznosu od 2.085.000,00 koje bi se skinule sa stavke za redovnu djelatnost Istarskog 
veleučilišta. 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne prihvaća iz slijedećih razloga: 

Navodi da podržavaju inicijativu. Istarska županija je tijekom 2019. godine naručila 
projektnu dokumentaciju za rekonstrukciju i prenamjenu građevine u stambene jedinice i 
integralni proces rada na objektu graditeljskog nasljeđa sukladno GUP-u Grada Pule, 
Negrijeva 6, Pula. Ukupna investicija procijenjena na 20.032.500 kn pa je prije početka 
investicije potrebno naći sigurne izvore financiranja za provođenje cjelovite investicije. 
Investicije ovakvog financijskog opsega se može financirati jedno oslanjanjem na vanjske 
izvore financiranja kao što su europski fondovi i kroz zaduživanje. Pojašnjava kako je u 
Proračunu za 2022. godinu iz tih izvora planirana investicija za ulaganja u škole, za dom za 
starije osobe u Puli, uređenje i opremanje dječjeg odjela u bolnici u Rovinju i sustav 
navodnjavanja Červar Porat Bašarinka, nisu u mogućnosti uvrstiti ga u ovog godini, ali i 
dalje ostaje među prioritetima. 

S druge strane, problem stambenog zbrinjavanja se kroz proračun rješava kroz programe 
Istramedic – subvencioniranje kamata kredita svim zdravstvenim radnicima u svim 
zdravstvenim ustanovama kojima je Istarska županija osnivač i subvencioniranje 
najamnina putem ustanovama. 

Iz predloženog amandmana se može iščitati da se zagovara zatvaranje Veleučilišta ali i to 
za sobom povlači čitav niz dugoročnih financijskih i pravnih konzekvenci Člankom 59. st.2. 
Zakona o ustanovama (NN 76/93, 29/97, 47/99, 35/08, 127/19) propisano je da Osnivač 
ustanove solidarno i neograničeno odgovara za njene obveze. Istarska županija je osnivač 
Istarskog veleučilišta te je u prijedlogu proračuna predvidjela financijska sredstva potrebna 
za podmirenje postojećih i dugoročnih financijskih obaveza prema studentima, obveza iz 
radnopravnih odnosa te obveza iz obveznopravnih odnosa. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li ostaju kod amandmana.  

VILI BASSANESE, SDP, navodi kako ostaju pri amandmanu.  

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.7.  
 
S 6 glasova ZA amandman nije usvojen.  
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da je amandman br.8. – 
koji se odnosi na dodatne timove i sporazum IŽ i JLS u Ispostavi Pula te dodatan tim i 
pojačanje u turističkoj sezoni za iznos od 1.060.000,00 kn koji bi se oduzeo sa stavke 
Zajednički troškovi upravnih tijela.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća na sljedeći način:  



                                                             
 

Prihvaća se povećanje za iznos od 120.000,00 kn iz nenamjenskih sredstava IŽ, odnosno 
učešće Istarske županije se povećava sa 660.000,00 kn na 780.000,00 kn; te se primjenjuje 
nova osnovica za sufinanciranje 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li su zadovoljni ili traže glasanje.  

VILI BASSANESE, SDP, navodi kako nisu zadovoljni jer su tražili povećanje od 1,6 milijuna 
kuna te traže glasanje.  

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.8.  
 
S 6 glasova ZA amandman nije usvojen. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, konstatira kako se amandman ne 
prihvaća na predloženi način već na način koji je župan obrazložio. 
 
Navodi da je amandman br.9. - Obnova zgrade Glazbene škole u Smareglinoj ulici u Puli u 
iznosu od 1.000.000,00. 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne prihvaća iz sljedećih razloga: 

Glazbenu školu Ivana Matetića-Ronjgova Pula treba promatrati u kontekstu projekta 
„Pulske srednje škole“, a kojeg je Istarska županija osmislila u cilju rješavanja prostorne 
problematike i unaprjeđenja standarda svih srednjih škola u Puli. Projektom „Pulske srednje 
škole” upoznati su i na njega su dali suglasnost ravnatelji i predsjednici školskih odbora svih 
pulskih srednjih škola, Gradsko vijeće Grada Pule i Ministarstvo znanosti, obrazovanja i 
sporta. Između ostalog, Glazbena škola pismeno je izrazila svoju podršku projektu 2010. 
godine, na tematskoj sjednici Gradskog vijeća Grada Pule 2011. godine prepoznat je širi 
društveni značaj projekta, te je i Grad Pula dao potporu projektu „Pulske srednje škole”. 
Projekt je dostavljen i Ministarstvu znanosti, obrazovanja i sporta radi davanja potpore, te je 
Ministarstvo prepoznalo opravdanost projekta i dalo svoju suglasnost za provedbu 
cjelokupnog projekta 7. veljače 2012. godine. 

Projekt “Pulske srednje škole” je složen projekt i odvijat će se u nekoliko faza, svaki korak 
nadovezuje se na prethodni, ali je i sve međusobno povezano. Projektom je, između 
ostalog, predviđeno formiranje Društvenog centra Pula u tzv. „žutoj školi“, u kojem će biti 
smještene Gimnazija Pula, Glazbena škola Ivana Matetića-Ronjgova Pula s ulazom iz 
Zagrebačke ulice i Škola primijenjenih umjetnosti i dizajna Pula s ulazom iz Mletačke ulice. 
Na temelju iskazanih potreba škola razrađen je plan potreba za svaku pojedinu školu, te je 
nakon analize više varijanti programskih rješenja izrađeno idejno rješenje budućeg 
Društvenog centra Pula, čija je koncepcija usuglašena sa sve tri škole. Idejnim rješenjem 
predviđen je smještaj Glazbene škole Ivana Matetića-Ronjgova Pula u sjeveroistočnom 
dijelu zgrade sa sjevernim ulazom iz Zagrebačke ulice. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li ostaju pri amandmanu.  

VILI BASSANESE, SDP, navodi kako ostaju pri amandmanu. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.9.  
 
S 6 glasova ZA amandman nije usvojen 

 



                                                             
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da je amandman br.10. 
– vezan uz OŠ Fažana  i dodatna ulaganja na građevinskim objektima u iznosu od 
2.000.000,00 kn.  

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne može prihvatiti iz sljedećih razloga: 

Od svih osnovnih škola, čiji je osnivač Istarska županija, još su preostale tri osnovne škole 
koje rade u dvije smjene, a to su Osnovna škola Marčana, Osnovna škola Svetvinčenat i 
Osnovna škola Juršići, uz napomenu da je Odlukom o donošenju mreže škola predložen 
ustroj Osnovne škole Svetvinčenat kao matične škole s Područnim odjelom Juršići, nakon 
dogradnje školske zgrade Osnovne škole Svetvinčenat. Drugim riječima, Osnovna škola 
Fažana ne radi u dvije smjene, već se nastava odvija u jednoj smjeni, premda na način da se 
nastava održava u pregrađenim prostorima, što i nije u skladu s Normativom. Međutim, 
Istarska županija u cilju poboljšanja uvjeta rada kontinuirano ulaže u školsku zgradu, a 
kupljen je i školski kombi. 

Nadalje, Općina Fažana je upoznata s dosadašnjim aktivnostima i problematikom izrade 
projektne dokumentacije za rekonstrukciju i dogradnju školske zgrade Osnovne škole Fažana. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li ostaju pri svom amandmanu.  

DANIJEL FERIĆ, SDP, navodi kako ostaju pri amandmanu. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.10.  
 
S 6 glasova ZA amandman nije usvojen. 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako je amandman br.11. 
- Pomoć Općini Fažana za izgradnju doma za starije osobe u iznosu od 1.000.000,00 kn. 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne može prihvatiti iz sljedećih razloga 

Navodi kako Podržavaju inicijativu i otvoreni su za suradnju kada bude konkretizirana 
vrijednost, kapacitet, izvori i način financiranja, upravljanje ustanovom i slično, po uzoru na 
preuzimanje obveze sufinanciranja otplate kredita gradovima Buzet, Labin i Pazin. 
Skupština Istarske županije donosi odluku i ovlašćuje župana za potpisivanje sporazuma 
ali je za to potrebna dokumentacija koje nema.  

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li ostaju pri svom amandmanu.  

DANIJEL FERIĆ, SDP, navodi kako ostaju pri amandmanu. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.11.  
 
S 6 glasova ZA amandman nije usvojen. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako je amandman 
br.12. Pomoć Općini Fažana za izgradnju doma za starije osobe u iznosu od 1.000.000,00 
identičan prethodnom amandmanu.  

DANIJEL FERIĆ, SDP, napominje da nije identičan.  

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne može prihvatiti iz istih razloga koje je 
obrazložio u prethodnom amandmanu. 



                                                             
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li ostaju pri svom amandmanu.  

DANIJEL FERIĆ, SDP, navodi kako ostaju pri amandmanu. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.12.  
 
S 6 glasova ZA amandman nije usvojen. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da je amandman br.13. -
Strategija razvoja gospodarskih zona u iznosu od 100.000,00 kn.  
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da je amandman br.14. 
- Program izgradnje ribarske infrastrukture u Istarskoj županiji  u iznosu od 100.000,00 kn. 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne može prihvatiti iz sljedećih razloga: 

Sastavni dio Strategije razvoja ribarstva i akvakulture biti će i Program izgradnje ribarske 
infrastrukture u Istarskoj županiji. Sredstva za izradu Programa osigurana su u Proračunu 
Istarske županije za 2022. godinu, za provedbu projekta ARGOS iz programa 
prekogranične suradnje INTERREG ITA – HR. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li ostaju pri svom amandmanu.  

DANIJEL FERIĆ, SDP, navodi kako ostaju pri amandmanu. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.14.  
 
S 6 glasova ZA amandman nije usvojen. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da je Amandman br.15. - 
Strategija obrazovanja Istarske županije u iznosu od 100.000,00 kn. 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća  

 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da je Amandman br.16. - 
Strateški program ruralnog razvoja Istarske županije (2022.-2027.) u iznosu od 100.000,00 
kn. 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća uz izmjene na rashodovnom 
dijelu kako je to navedeno u obrazloženju. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li su zadovoljni s predloženim ili traže glasanje.  

DANIJEL FERIĆ, SDP, napominje da su zadovoljni predloženim. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da je amandman br.17. 
Školskog športskog saveza Istarske županije u iznosu od 100.000,00 kn.  

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne prihvaća iz razloga što je već 
predložen amandmanom broj 2. 



                                                             
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li ostaju pri svom amandmanu.  

DANIJEL FERIĆ, SDP, navodi kako ostaju pri amandmanu. 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva vijećnike na glasanje o 
amandmanu br.17.  
 

S 6 glasova ZA amandman nije usvojen. 

 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da slijede amandmani 
Kluba vijećnika MOŽEMO! – Zelena alternativa – ORaH - NL 

Amandman br. 18. - Izrada akcijskog plana gospodarenja komunalnim otpadom u IŽ u iznosu 
od 100.000,00 kn.  
 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća na način da se nova stavka 
uvede te ostale stavke umanje na način naveden u obrazloženju.  

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li su suglasni.  

KOVILJKA AŠKIĆ, MOŽEMO!, navodi kako su suglasni.  

 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da se Amandman br. 19. – 
odnosi na aktivnosti sustava civilne zaštite u iznosu od 63.000,00 kuna.  

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća . 

 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da se Amandman br. 20. 
odnosi na Sufinanciranje izrade projektne dokumentacije za izgradnju solarnih elektrana na 
obiteljskim kućama te je za njega predviđeno 400.000,00 kn. 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća na način da se 200 000 kuna 
skine sa predložene stavke.  

 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da se Amandman br. 21. 
donosi na izradu projektne dokumentacije za korištenje obnovljivih izvora energije u javnim 
ustanovama koje obavljaju djelatnost odgoja i obrazovanja u iznosu od 300.000,00 kuna. 

BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman ne može prihvatiti iz sljedećeg 
razloga:  
Predloženi amandman je već uvršten u Proračun Istarske Županije za 2022. godinu. 
Planiran je projekt u visini od 2.000.000,00 kuna za pred financiranje izrade tehničke 
dokumentacije, nabavu opreme te instalacije fotonaponskih elektrana na zgradama 
ustanova koje se bave djelatnostima obrazovanja. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, postavlja pitanje predlagateljima 
da li odustaju od amandmana..  

KOVILJKA AŠKIĆ, MOŽEMO!, navodi kako odustaju od amandmana. 

 



                                                             
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da se amandman br. 22. 
odnosi na aktivnosti čišćenja i trajne zaštite podzemnih objekata u Istri te je predložen iznos 
od 74.000,00 kuna. 
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća na način opisan u 
obrazloženju.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi da se amandman br. 23. 
odnosi na Studiju izvodljivosti uvođenja Eksperimentalnog izbornog programa Građanskog 

odgoja i obrazovanja. Predlaže se da se za tu Aktivnost u Proračunu Istarske županije za 2022. 

godinu planira iznos od 20.000,00 kuna. 
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi kako se amandman prihvaća na način opisan u 
obrazloženju.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako su završili 
izjašnjavanje o amandmanima i prelaze na glasovanje o proračunu. 
Naglašava kako su prihvaćeni amandmani broj 1, 2, 3 i 4, a djelomično su prihvaćeni 
amandmani broj 8, 13, 15, 18, 19, 20, 22 i 23 a nisu prihvaćeni amandmani broj 5, 6, 7, 9, 10, 
11, 12, 14, 16, 17 i 21. Prihvaćeni amandmani prihvaćeni postaju sastavni dio proračuna za 
slijedeću godinu. Poziva vijećnike da se izjasne glasovanjem o prihvaćanju proračuna  
Istarske županije za 2022. godinu i projekcija proračuna za 2023. i 2024. godinu sukladno čl. 
89. i 7 st. 1.  
 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 35 glasova ZA i 6 
SUZDRŽANIH glasova usvaja 

  
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Proračuna Istarske županije za 2022. i projekcijama 
za 2023. i 2024. godinu  

 
 

Ad-4 
Prijedlog Odluke o sukcesivnom korištenju kumuliranog viška iz prethodnih razdoblja 

planiranih u Proračunu Istarske županije za 2022. godinu i projekcija 2023. i 2024. 
godinu 

 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, Službenica koja obavlja poslove pročelnice 
Upravnog odjela za proračun i financije putem Power Point prezentacije obrazlaže 
predmetnu točku. Pojašnjava kako je ovaj akt propisalo Ministarstvo financija kroz upute o 
izradi proračuna, a bit će definiran i Zakonom o proračunu koji je trenutno u u fazi pripreme i 
donošenja na Saboru. Naglašava kako svi proračunski korisnici imaju svoje financijske 
planove ugrađene u proračun i u obavezi su planirati viškove i manjkove stoga se u proračunu 
za 2022. i projekcije za 2023. i 2024. planira ukupno 2 milijuna kn viška što je raspoređeno 
pojedinačno po proračunskim korisnicima kroz viškove i manjkove. Pojašnjava kako se kroz 
ovaj akt definiraju samo oni viškovi i manjkovi koji se rješavaju sukcesivno, odnosno kroz tri 
godine. Napominje da tu govorimo o tri proračunska korisnika, a to su Opća bolnica Pula koja 
planira manjak u visini od 63, 9 milijuna kn, Istarski domovi zdravlja koji planiraju manjak u 
visini od 4,4 milijuna kn te Nastavni zavod za javno zdravstvo koji planira višak od 21 milijun 
kn. Navodi kako uz akt koji je potrebno donijeti na Upravnom vijeću proračunskih korisnika 



                                                             
 

postoji i obveza objaviti akcijski plan, odnosno akt kojim se pojašnjava kako je došlo do viška 
odnosno manjka i na koji način ga namjeravaju regulirati manjkove i rasporediti viškove. 
Navodi da su oni to donijeli te je navedeno sastavni dio ovog akta. Predlaže da se prihvati 
njihov plan.  
 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

  
ODLUKU 

o sukcesivnom korištenju kumuliranog viška iz prethodnih razdoblja planiranih u 
Proračunu Istarske županije za 2022. godinu i projekcija 2023. i 2024. godinu 

 
 

Ad - 5 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske 

uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu 
 

ROBI ZGRBLIĆ, ravnatelj ŽUC-a, pozdravlja prisutne. Navodi da će u kratkim crtama izložiti 
plan Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2022. godinu. Pojašnjava kako se ovim 
prijedlogom financijskog plana planiraju prihodi i primici u iznosu od 82,2 milijuna kuna ili 
smanjenje od 5,4% u odnosu na plan za 2021. godinu.  
Prihodi se formiraju kako slijedi. Pomoći od subjekata opće države planirane su u iznosu od 
5,5 milijuna kn što je smanjenje od 3,3% u odnosu na plan; prihode od imovine koji se planiraju 
u iznosu od 76,3 milijuna kn; prihode od naknade za ceste ili povećanje od 1,9% u odnosu na 
plan za prethodnu godinu; prihodi od mjesečnih pristojbi ostaju na razini plana i planiraju se u 
iznosu od 229 tisuća kn;  prihod od prodaje nefinancijske imovine planira se u iznosu od 15 
tisuća kn. 
Što se tiče rashoda izdataka navodi da se tekući rashodi planiraju u iznosu od  81,7 milijuna 
kn ili 5,4% smanjenja u odnosu na plan za 2021.; rashodi za zaposlene planiraju se u iznosu 
od 3,4 milijuna kn i ostaju na razini plana iz 2021.; materijalni rashodi planiraju se u iznosu od 
70 milijuna kn što čini smanjenje od 6% u odnosu na plan za 2021. godinu, a to je pretežito 
ulaganje kroz redovno i izvanredno održavanje. 
Što se tiče financijskih rashoda navodi kako su oni planirani na razini plana za 2021. i to u 
iznosu od 31 tisuće kn; pomoći unutar općeg proračuna planiraju se u iznosu od 6,7 milijuna 
kn što čini povećanje od 2,2% u odnosu na plan iz 2021. a radi se o pomoći velikim gradovima 
koji su preuzeli dio javnih cesta na osnovu odluke ministarstva; nadalje naknade građanima i 
kućanstvima planiraju se u iznosu od 750 tisuća kn i ostaju na razini plana za 2021. godinu, a 
to je povrat godišnje naknade koja nije iskorištena pa ima pravo povratka. 
Što se tiče kapitalnih rashoda pojašnjava kako se oni planiraju s iznosom 587 tisuća kn ili 
povećanja od 7% u odnosu na plan za 2021. godinu. 
Navodi da ako to sve skupa prezentira po programima može reći kako veći dio ide na program 
održavanja i upravljanja koji se planira u iznosu od 66,6 milijuna kn od čega 48,3 milijuna ide 
na redovno održavanje, a 18,3 milijuna na izvanredno održavanje. Pomoći velikim gradovima 
se planiraju u iznosu 5,9 milijuna kn, financijski rashodi planiraju se u iznosu od 31 tisuću kn, 
a rashodi Županijske uprave za ceste planiraju se u iznosu od 8,7 milijuna kn. 
Financiranje programa planira se u iznosu od 750 tisuća kn, a radi se o programu gdje Hrvatske 
ceste izgrađuju jedno krizno raskrižje, a jedna županijska cesta ulazi u njega. 
Navodi kako bi to ukratko bilo to te kako sa sredstvima koje imaju pokušavaju održavati 1250 
km cesta. Također, zajedno s lokalnom samoupravom i Ministarstvom pokušavaju osigurati 
dodatna sredstva kako bi svi zajedno sanirali tj. održavali županijske lokalne ceste. Zahvaljuje.  



                                                             
 

 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na prijedlog Financijskog plana Županijske uprave za ceste 
Istarske županije za 2022. godinu 

 
 

Ad-6 
Provedbeni program Istarske županije 

 
TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine, IDS, pojašnjava kako ovu točku 
dnevnog reda vijećnici primaju na znanje te se o njoj ne glasuje. Navodi da će točku obrazložiti 
pročelnik Glušac uz pomoć Power point prezentacije.   
 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana, pozdravlja prisutne. Navodi kako mu je žao što 
Patrizia Bosich, ravnateljica Javne ustanove „Regionalni koordinator Istarske županije za 
europske programe i fondove” zbog bolesti nije mogla prisustvovati tako da joj ovim putem 
zahvaljuje jer je riječ o jednom velikom poslu koji se je obavljao nekoliko mjeseci. Još jednom 
napominje kako Provedbeni program ne ide na usvajanje Skupštini već je njegovo donošenje 
obveza čelnika tijela regionalne samouprave. Navodi kako su unatoč tome oni htjeli upoznati 
vijećnike s njime jer je to bitan financijski  planski dokument koji se veže i na proračune za 
sljedeće razdoblje, kao i za projekciju proračuna 2023. i 2024. godine. Navodi da je u svrhu 
stvaranja pretpostavki za učinkovitu i djelotvornu provedbu strateških ciljeva Nacionalne 
razvojne strategije Republike Hrvatske do 2030. godine i posebnih ciljeva definiranih tijekom 
izrade nacrta Plana razvoja za razdoblje od 2021. do 2027. te osiguravanja povezanosti 
strateškog i proračunskog planiranja, Istarska županija pokrenula postupak izrade 
Provedbenog programa za mandatno razdoblje župana od 2022. do 2025. godine kao 
kratkoročnog akta strateškog planiranja kojim se usmjerava cjelokupni društveni i gospodarski 
razvoj Istarske županije. Navodi da se dokument temelji na razvojnim potencijalima, izazovima 
i potrebama koji su utvrđeni analizom stanja Nacrta plana razvoja Istarske županije za 
razdoblje od 2021. do 2027. godine. Provedbeni programi jedinica lokalne i regionalne 
samouprave osiguravaju provedbu posebnih ciljeva iz planova razvoja jedinica lokalne 
samouprave i poveznicu s proračunom preko mjera odnosno aktivnosti i projekata te 
pokazatelja rezultata. Ovaj Provedbeni program zamjenjuje dosadašnje planove razvojnih 
programa koji su bili regulirani Zakonom o proračunu, a u postupku izrade Provedbenog 
programa sudjelovala su upravna tijela Istarske županije uz stručnu pomoć Javne ustanove 
Regionalni koordinator Istarske županije za Europske programe i fondove. Osim što doprinosi 
uspješnom i učinkovitom usmjeravanju razvoja izrade i usvajanja Provedbenog programa 
Istarske županije za razdoblje do 2025. stvaraju se i pretpostavke za daljnje jačanje kapaciteta 
upravnih tijela Županije, ustanova, razvojnih agencija, gospodarskih subjekata, organizacija 
civilnog društva i drugih proračunskih i izvanproračunskih korisnika za pripremu i provedbu 
razvojnih projekata te za bolje korištenje financijskih sredstava iz fondova Europske unije, 
državnog, županijskog proračuna te drugih izvora. Naglašava kako je Provedbenim 
programom istaknuto opredjeljenje Istarske županije za ravnomjeran, održivi razvoj utemeljen 
na istraživanju, inovacijama, odgovornom upravljanju prirodnim okolišem, potpunoj 
digitalizaciji, kvaliteti i dostupnosti javnih usluga, digitalne transformacije gospodarstva, 
cjelovitom prometnom povezivanju te gospodarskom rastu. Navodi kako je, zahvaljujući 



                                                             
 

odabiru odgovarajućih javnih politika, Provedbeni program Istarske županije progresivan i 
otvoren. 
Napominje kako je iza njega jedna kratka Power point prezentacija, a vijećnici su već ranije 
dobili materijale na 100 stranica kompletnog programa. Ovo je samo jedan sažetak kako bi se 
svi mogli upoznati s programom. Ističe viziju kojom su se vodili u stvaranju Provedbenog 
programa, a to je zelena, otporna povezana i pametna regija prepoznatljivog identiteta i visoke 
kvalitete života, koja svoj razvoj temelji na inovativnom i konkurentnom gospodarstvu. Navodi 
kako je tu kratka analiza postojećeg stanja, razvojni izazovi i razvojne potrebe. Napominje 
kako se, što se tiče stanja u prostoru i okolišu, Istarska županija nalazi na izrazito povoljnom 
geoprometnom položaju među socioekonomski nerazvijenim dijelovima Republike Hrvatske. 
Izražava žaljenje da, što se tiče stanovništva, Istarsku županiju i ostale dijelove Republike 
Hrvatske karakteriziraju nepovoljni demografski trendovi. Navodi da se oni u Istri kompenziraju 
s pozitivnim migracijskim trendovima, odnosno mehaničkom prirastu stanovništva. Naglašava 
kako su izrazito ponosni na multinacionalnu strukturu stanovništva.  
Što se tiče društvenih djelatnosti potrebno je povećanje dostupnosti predškolskog odgoja te 
dodatne infrastrukture, osobito u strukovnim i STEMI područjima. Navodi da su u zdravstvu 
osnovna potreba zdravstveni djelatnici, dok je u području socijalne zaštite ključno daljnje 
jačanje mreže socijalnih usluga, deinstitucionalizacija usluga skrbi u zajednici te nastavak 
jačanja sustava brige za starije osobe. Napominje kako je razvojni potencijal prisutan u 
području inovacije, znanosti te prepoznatljivost kulturnog sektora kao generatora prihoda. Što 
se tiče gospodarstva navodi kako je BDP po stanovniku u Istarskoj županiji 20% veći od iznosa 
BDP-a na nacionalnoj razini, odnosno nacionalnog prosjeka. Ipak, u Provedbenom programu 
ističe se potreba za dodatnom diversifikacijom u strukturi gospodarstva kao osnovnim 
preduvjetom održivog rasta te njegove inovativnosti i otpornosti na potencijalne rizike.  
Analizom infrastrukturnih sustava Istarske županije prepoznati su izazovi u obliku ekološki 
nepovoljnih izvora energije te slabe željezničke povezanosti, kao i potencijal digitalne 
transformacije Istarske županije, Što se tiče institucionalnog okvira upravljanja i razvoja navodi 
da Istarska županija ima postavljen adekvatan institucionalni okvir za upravljanje razvojem te 
ispunjava relevantne zakonske zahtjeve, okuplja širok spektar ključnih dionika uz izraženu 
potrebu za daljnjim osnaživanjem administrativnih kapaciteta i digitalizaciju javne uprave. 
Ističe kako su pred vijećnicima 4 prioriteta javnih politika na kojima se temelji ovaj Provedbeni 
program, a to je 1. zelena i povezana regija, 2. pametna regija prepoznatljiva po visokoj 
kvaliteti života, dostupnom obrazovanju i uključivosti, 3. regija inovativnog konkurentnog 
gospodarstva u funkciju održivosti te 4. regija koja njeguje i promovira prepoznatljivost 
istarskog identiteta. 
Navodi kako neće duljiti oko prikaza mjera niti ići u detalje. Pojašnjava kako su u prvom dijelu 
koji se odnosi na zelenu i povezanu regiju posebni ciljevi: energetska tranzicija, suočavanje s 
posljedicama klimatskih promjena, održivo, pametno komunikacijsko povezivanje, strateški 
održivi pristup prostornom razvoju, odgovornost upravljanja okolišem i prirodom te jačanje 
komunalne infrastrukture i usluga, gospodarenje otpadom i otpadnim vodama te jačanje 
kapaciteta upravljanje rizicima. Što se tiče pametne regije znanja prepoznatljive po visokoj 
kvaliteti života, dostupnom obrazovanju i uključivosti navodi kako su ciljevi osiguranje visokih 
standarda i dostupnosti obrazovanja, vitalno stanovništvo kroz kvalitetnije zdravstvene usluge, 
veća uključivost, socijalna osjetljivost društva te zadnje, učinkovito upravljanje regionalnim 
razvojem. Vezano uz inovativno i konkurentno gospodarstvo u funkciju održivosti ističe 
digitalnu i zelenu transformaciju gospodarstva te  poduzetništva temeljenu na istraživanju, 
inovacijama, održivi turizam temeljen na kvaliteti usluge i autentičnim sadržajima kao i razvoj 
poljoprivrede za regiju kvalitetne hrane. 
Navodi kako se regija koja njeguje i promovira prepoznatljivost istarskog identiteta ostvaruje 
kroz sljedeće ciljeve: potporu očuvanju i razvoju sastavnica istarskog identiteta, razvoj 
kulturnog sektora te jačanje kulturnog identiteta, baštine i tradicije, razvoj kulturnog sektora te 
jačanje kulturnog identiteta baštine i tradicije.  



                                                             
 

Naglašava kako su posebni ciljevi i mjere ovog Provedbenog programa prioriteti javnih politika 
razrađeni kroz 18 posebnih ciljeva i 80 mjera Provedbenog programa. Nazivi, sadržaj i 
numeracija mjera definirani su Planom razvoja Istarske županije. Provedbeni program sadrži 
opis svih mjera, njihov doprinos ostvarenju povezanih strateških i posebnih ciljeva, nacionalnih 
propisa, zajedničkih prioriteta Europske unije, ciljeva provedbe Programa Ujedinjenih naroda 
o održivom razvoju do 2030. godine. 
Napominje da su mjere reformske, investicijske te one koje proizlaze iz samoupravnog 
djelokruga. Indikativan financijski okvir za provedbu ovih mjera navedenih u programu je 
povezivanje Provedbenog programa s cjelokupnim proračunom jedinica regionalne 
samouprave, jasna poveznica strateškog i proračunskog planiranja usklađena s proračunom 
koji su danas usvojili kao i s projekcijama za 2023. i 2024. godinu. Zatim primjenom načela 
odgovornosti, usmjerenosti na rezultat te načela održivosti uz pravovremeno planiranje   i 
osiguravanje sredstava potrebnih za provedbu akata strateškog planiranja tijekom mandatnog 
razdoblja ovog izvršnog tijela. Navodi kako je indikativni financijski okvir za provedbu mjera 4 
milijarde i 646 milijuna kn.  
Napominje kako se na samom kraju nalazi okvir za praćenje i izvještavanje o napretku u 
provedbi. Pojašnjava kako praćenje napretka u provedbi Provedbenog programa obuhvaća 
proces prikupljanja, analize i usporedbe podataka o utvrđenim pokazateljima rezultata kojim 
se sustavno prati napredak provedbe mjera utvrđenih u Provedbenom programu. 
Izvještavanje je proces pružanja pravovremenih i relevantnih informacija ključnim nositeljima 
strateškog planiranja na nacionalnoj razini te razini lokalne, i područne (regionalne) 
samouprave te široj javnosti o statusu provedbe akata strateškog plana. Navodi da su način 
izvještavanja polugodišnji i godišnji izvještaji o provedbi Provedbenog programa. Izvješća se 
podnosi izvršnom tijelu jedinice 2 puta godišnje a regionalni koordinatori odgovorni su za 
praćenje i izvještavanje o provedbi akata strateškog planiranja. Pojašnjava kako to znači da 
je Provedbeni program moguće revidirati najmanje jednom godišnje, odnosno po potrebi u 
slučaju različitih okolnosti koje bi se promijenile. Zacrtani su rokovi o usvajanju plana razvoja 
Istarske županije za razdoblje od 2021. do 2027. godine te revizija i usklađenje Provedbenog 
programa. Zahvaljuje.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako, iako o ovoj informaciji 
ne glasuju, predlaže da ju rasprave. Otvara raspravu po klubovima. 
 
KOVILJKA AŠKIĆ, Klub vijećnika MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL, navodi kako 
se je htjela malo osvrnuti na novi Provedbeni program. Napominje kako se u njemu govori o 
diversifikaciji gospodarstva, međutim kroz cijeli program se i dalje provlače turizam, 
poljoprivreda i ribarstvo. Smatra pozitivnim što imaju temeljni program, međutim navodi kako 
neke točke treba detaljnije razraditi kroz Odbor za gospodarstvo i turizam, a u cilju onoga što 
je također želja i koalicije Možemo! - Nova ljevica -  ORAH, zaokružiti u Istarskoj županiji 
energetsku neovisnost i kružno gospodarstvo. Poziva sve da im se pridruže, sve one stručne 
i kompetentne ljude bilo iz gospodarstva ili iz drugih područja kako bi osnovali jednu radnu 
skupinu koja bi, sad kada je u planu izradu novog Prostornog plana te kada je prihvaćen SDP-
ov prijedlog strategije razvoja gospodarskih zona, zajedno vidjela u kojem smjeru i na koji 
način žele zaista potaknuti gospodarstvo kako bi, ako žele poticati obrazovanje u STEMI 
područjima, ti ljudi imali gdje raditi. Nadalje, formirati gospodarske zone u kojima će proizvoditi 
elemente za obnovljive izvore energije. Smatra kako im je to, na neki način, i prilika za 
otvaranje vrata. Smatra kako ne treba bježati od društvenog poduzetništva. Navodi kako treba 
pozivati investitore ali je i društveno poduzetništvo isto tako jedan oblik investicije. Naglašava 
kako sada kada imaju toliku količinu novaca ovo prilika generacije koju zaista ne smiju 
propustiti vezanu uz zelene tehnologije i obnovljive izvore energije. Smatra kako na taj način 
trebaju odrediti smjer razvoja gospodarstva u Istarskoj županiji. Napominje kako to sve još 



                                                             
 

treba sve razraditi te se nada se da će Odbor za gospodarstvo i turizam tu dati svoj doprinos. 
Zahvaljuje.  
 
MR. SC. ROBERT VELENIK, Klub vijećnika IDS –  ISU  – Zeleni, napominje kako samo želi 
reći da mu je drago što je ovaj dokument prezentiran županijskim vijećnicima. Naglašava kako 
ga raduje da su u sastavljanju ovog dokumenta sudjelovala sva upravna tijela istarske 
županije. Uvjeren je da će ovaj dokument zadržati Istru kao predvodnicu u razvoju i novim 
idejama kao što je uvijek bila. Kao jednu naprednu regiju. Smatra kako znaju koristiti Europske 
fondove i kako su to smo na puno načina dokazali. Zahvaljuje na prezentaciji i navodi da 
apsolutno podržava ovaj dokument te svima želi tu sreću da se ispuni ono što u njemu piše. 
Zahvaljuje. 
 
BORIS MILETIĆ, župan, zahvaljuje vijećnicima na raspravi te poziva sve, jer kao što znaju 
zakonska obveza nije donositi ovaj dokument na sjednici predstavničkog tijela već njega 
donosi Župan. Navodi da mu je želja bila upoznati i informirati vijećnike i pozvati sve 
zainteresirane da se uključe jer je svaki dokument sigurno moguće poboljšati. Više glava zna 
više nego samo samo jedna. Po pitanju energetike i obnovljivih izvora energije ističe Europski 
zeleni plan te napominje kako su pred njima izazovi u narednom razdoblju. Napominje kako 
su već započeli predradnje po pitanju izrade strateških dokumenata od strane struke  koje bi 
politika trebala na kraju usvojiti ili ne usvojiti. Naglašava da bi same dokumente i strategije 
trebala izraditi struka i na tome već rade. Dodaje kako razmišljaju i o samom kružnom 
gospodarstvu Županije te Planu gospodarenja otpadom za koji više nisu nadležne jedinice 
lokalne samouprave nego regionalne. Koristi priliku pozvati sve da daju svoj prijedlog. Ističe 
da je on otvoren sve što je dobro u cilju poboljšanja ovog Provedbenog plana kao strateškog 
dokumenta te će mu to biti više nego drago usvojiti. Zahvaljuje. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, zaključuje točku 6  dnevnog reda  
 
 

Ad-7 
Prijedlog Zaključka o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog 

vijeća Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj o 
dugoročnom kreditnom zaduženju u kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice 

 
 
 SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, obzirom da su točke 7, 8 i 9 slične 
tematike i odnose se na Specijalnu bolnicu Martin Horvat u Rovinju pita vijećnike da li su 
suglasni da se ove točke objedine.  
 
Vijećnici su suglasni. 
 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
navodi kako je Specijalna bolnica u jednom velikom investicijskom zamahu koji prvenstveno 
ima za cilj obnoviti dugo zapuštene objekte ali i stvoriti uvjete za uspješno poslovanje, razvoj 
djelatnosti te održivost i ekonomičnost. U tom smislu bolnica je, nakon sporazuma sa 
Županijom i Gradom Rovinjom, podigla kredit ukupnog iznosa od 20 milijuna kuna ali u 3 
navrata po 5 i 7,5 milijuna kuna. Pojašnjava kako su, nakon što se uprava bolnice založila i 
potrudila da s bankama kreditorima dogovori povoljnije uvjete kreditiranja, njima dostavljeni 
na usvajanje zaključci o izmjeni suglasnosti na odluku Upravnog vijeća o dugoročnom 
kreditnom zaduženju. 
Navodi kako se u točki 7 kamatna stopa smanjuje sa 1,90 na 1,70 čime se štedi 53.000,00 kn, 
u točki 8. kamatna stopa se smanjuje sa 1,70 na 1,58 čime se štedi  oko 61 000 kuna, a u 



                                                             
 

točki 9 kredit sa IKB-om se prenosi na Zagrebačku banku i kamatna stopa se sa 1,31 smanjuje 
na 1,05 čime se postiže ušteda od 110.000,00kn. Pojašnjava kako su sve točke vezane uz 
ostvarenje povoljnijih kreditnih uvjeta i uštedu konačnih sredstava. Zahvaljuje.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima. 
 
VILI BASSANESE u ime Kluba vijećnika SDP-a, navodi kako uvijek ima isto pitanje. Ne zna 
da li žive na istom financijskom tržištu te ne razumije zašto tako loši kreditni uvjeti. Smatra 
kako bi kamatna stopa trebala biti 0,60, a sve što je više od 0,60 je trenutno loše. 
Navodi kako tada ti iznosi ne bi bili 50 000 ili 60 000 te je to informacija koja vijećnike može 
dovesti na krivi tijek razmišljanja. Smatra kako treba tražiti ponude više banaka i otvoriti javnu 
ponudu. Ne vjeruje da je prezentirano najpovoljnija opcija te smatra kako je cijelo izlaganje 
kontradiktorno. Zahvaljuje. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara pojedinačnu raspravu. Kako 
se nitko ne javlja zatvara raspravu.  
 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
odgovara kako vjeruje da se bolnica potrudila koliko je mogla te napominje kako se radi o 
Zagrebačkoj banci. Smatra da je ono što može biti poruka bolnici od strane Skupštine da 
nastave, odnosno da se bolnicu upućuje da pokušaju postići još povoljnije uvjete u nekim 
drugim institucijama. Zahvaljuje.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, daje točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasovanja jednoglasno usvaja  
 

ZAKLJUČAK 
 o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Bolnice za 

ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj o dugoročnom kreditnom 
zaduženju u kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice 

 
 

Ad-8 
Prijedlog Zaključka o II. izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog 

vijeća Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj i 
dugoročnom kreditnom zaduženju u kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice 

– II. zaduženje 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, daje točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasovanja jednoglasno usvaja  
 

ZAKLJUČAK 
o II. izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Bolnice za 
ortopediju i rehabilitaciju „Prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj i dugoročnom kreditnom 

zaduženju u kunama za financiranje adaptacije zgrada bolnice – II. zaduženje 
 
 



                                                             
 

Ad-9 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluke Specijalne bolnice Rovinj o 
raskidu i reprogramu dugoročnog kreditnog zaduženja u kunama za financiranje 

adaptacija zgrada bolnice – III. zaduženje 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS,  daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasovanja jednoglasno usvaja  
 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na Odluke Specijalne bolnice Rovinj o raskidu i reprogramu 

dugoročnog kreditnog zaduženja u kunama za financiranje adaptacija zgrada bolnice 
– III. zaduženje 

 
 

Ad-10 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na sklapanje ugovora o radovima za obnovu i 

revitalizaciju dijela parka bolnice “prim. dr. Martin Horvat – Punta Muccia” 
 
DR.SC. MIRKO RADOLOVIĆ, službenik koji privremeno obavlja poslove pročelnika 
Upravnog odjela za održivi razvoj daje uvodno obrazloženje. Pojašnjava kako se radi o 
Odluci o davanju suglasnosti na sklapanje ugovora Javne ustanove „Natura Histrica“ za rad 
na revitalizaciji dijela parka bolnice Martin Horvat u Rovinju. Radi se o ugovoru čija je 
vrijednost preko milijun kuna te je s obzirom na to potrebna suglasnost Skupštine Istarske 
županije. Navodi da se radi o radovima na uređenju samog parka odnosno poluotoka Punta 
Muccia koji je sada zapušten. Radilo bi se na uređenju staza i šetnica, obnovi ograde, 
postavljanju urbane opreme te izradi i postavljanju tabli.  
Ugovorna vrijednost radova po izvršenju svih obaveza po predmetnom Ugovoru iznosi 
884.877,00 kn bez PDV-a, odnosno 1.106.096,25 kn sveukupno s PDV-om. 
 Sredstva se planiraju iz EU fondova, programa ruralnog razvoja kao 100 % bespovratna 
sredstva dok bi preostali dio financirao Grad Rovinj. Zahvaljuje. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasovanja jednoglasno usvaja  

 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti na sklapanje ugovora o radovima za obnovu i revitalizaciju 
dijela parka bolnice “prim. dr. Martin Horvat – Punta Muccia“ 

 
 

Ad-11 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Opće bolnice Pula o prijenosu 

prava vlasništva nekretnine na Istarsko veleučilište bez naknade 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, predlaže da objedine raspravu u 
točkama 11. i 12 s obzirom da se u njima radi o istoj materiji te daje taj prijedlog na glasanje.  
 
Vijećnici su suglasni.  
 



                                                             
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, u ime predlagača poziva 
pročelnicu Grozić-Živolić, pročelnicu Percan i dekana veleučilišta dr.sc. Daglasa Koracu da 
se uvodno obrate vijećnicima.  
 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
pojašnjava kako navedenim aktom predlažu vijećnicima Skupštine da daju suglasnost na 
odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Pula o prijenosu vlasništva nekretnine zgrade bivše 
kirurgije na Istarsko Veleučilište. 
Navodi da se Zaključak Upravnog vijeća temelji na činjenici da je bolnica ocijenila da 
navedenu nekretninu ne koristi u zdravstvene namjene već od rujna 2010. godine te da ju 
neće trebati ni u budućnosti. Da nekretnina kao takva, odnosno da nekretnine koje se ne 
koriste predstavljaju Općoj bolnici dodatni teret i neopravdani trošak. 
Pojašnjava kako se u ovom slučaju radi o prijenosu nekretnine za koju je izvršena procjena 
tržišne vrijednosti te ona iznosi 12,3 milijuna kuna. Navedena nekretnina se prenosi ustanovi 
istog osnivača koji treba tu nekretninu za daljnji razvoj svoje djelatnosti. Zahvaljuje. 
 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu navodi kako se radi se o nekretnini koja ima nešto manje od 3000 m² za koju je 
napravljena procjena vrijednosti te ona iznosi 12,3 milijuna kn. Napominje da je osnovni razlog 
iz kojeg se Istarsko veleučilište obratilo Općoj bolnici Pula rješavanje prostornih problema 
Istarskog veleučilišta.  Ono trenutno djeluje u Puli u zgradi u prostorima koji su bili u vlasništvu 
Uljanik Standarda, drugoj zgradi u vlasništvu Grada Pule i treću lokaciju na kojoj je smješten 
Metris.  
Navodi da je iz navedenih razloga Veleučilište ukazalo na potrebe za dodatnim prostorom 
odnosno preseljenjem svoje djelatnosti sa Rive u zgradu stare kirurgije. Obratili su se Općoj 
bolnici s idejom da se zgrada obnovi sredstvima europskih fondova. Zahvaljuje.  
 
DR.SC. DAGLAS KORACA, dekan Istarskog veleučilišta u Puli, pozdravlja prisutne.  
Navodi kako Istarsko Veleučilište treba tu zgradu upravo iz razloga razvojnih potencijala 
širenja i jačanje djelatnosti obrazovanja i znanosti, te zato što se nalaze u prostornim 
problemima gdje postojeći prostorni kapaciteti nisu dostatni za razvoj Veleučilišta. Navodi da 
su pokrenuli razvoj Veleučilišta u rekordnom obujmu. Podsjeća na okolnosti u kojima su počeli 
djelovati, a koje nisu baš bile sjajne. Napominje da je to bilo nakon poražavajuće nezavisne 
revizije poslovanja Veleučilišta gdje je utvrđen niz nepravilnosti u radu bivšeg dekana 
Miškovića i dug od 2 milijuna kn. Smatra kako je to u konačnici potvrđeno nalazom redovne 
reakreditacije visokih učilišta za period od 2013 do 2018 jer su na Veleučilištu za Božić 2020. 
godine dobili zabranu upisa novih studenata. Navodi da tada počinje sustavno jačanje 
kvalitete te kako su ispravili sve nepravilnosti za manje od 7 mjeseci i ponovno dobili 
dopusnicu za upise što nikad nikome nije uspjelo. Dodaje kako ostala veleučilišta koja su u 
tom procesu dobila zabranu upisa i dalje imaju zabranu.  
Navodi da su ispravili sve nepravilnosti, osigurali upise, upisali znatno veći broj novih 
studenata, sve u svemu obavili jedan opsežan posao koji sada privode kraju. Nadalje navodi 
kako su pripojili Centar za istraživanje materijala Metris čime su dobili vrijedne laboratorijske 
kapacitete, opremu na kojoj sada rade vježbe za studente te predavanja.  Dobili su kvalitetan 
znanstveni nastavni kadar, rade istraživanja za potrebe gospodarstva, razvoj novih materijala, 
ispitivanja svojstva i kvalitete materijala, znanstvene publikacije, znanstvena istraživanja za 
doktorske radove, disertacije, znanstvene radove itd.  
Napominje kako su dobili i dopusnicu za obavljanje znanstvene djelatnosti u području 
tehničkih znanosti gdje ih je posjetilo Povjerenstvo za znanstvenu akreditaciju i gdje su 
dokazali da ispunjavaju sva četiri poglavlja i sve potrebne uvjete za obavljanje znanstvene 
djelatnosti. Tom dopusnicom postat će jedno od četiri veleučilišta u Hrvatskoj kojima je to 
pošlo za rukom dakle osim tri velika veleučilišta u Zagrebu, a to su Tehničko veleučilište 



                                                             
 

Zagreb, Medicinsko veleučilište u Zagrebu i Veleučilište u Karlovcu, kao tri državna 
veleučilišta. Navodi kako im se na pragu toga otvaraju nove razvojne perspektive te kako 
planiraju razvijati svoje poslovanje kroz jačanje nastave i jačanje znanstvene djelatnosti za što 
im treba novi prostor. Napominje kako u tom prostoru Centar za istraživanje materijala Metris 
djeluje već od 2009. godine te kako ga sada planiraju prijaviti na natječaj europskih fondova 
te time opremiti tu zgradu izvana i iznutra, nabaviti novu znanstvenu laboratorijsku opremu, 
proširiti opseg poslovanja itd.  
Navodi da je Veleučilište danas prepoznato kao kvalitetna ustanova, dobili su potvrdu od 
nadležnih institucija, Agencije za znanost i visoko obrazovanje, Ministarstva znanosti i 
obrazovanja, imaju certifikat kvalitete od strane Sveučilišnog računskog centra, dobili su 
akreditaciju po normi ISO 17025 za svoje laboratorijske kapacitete, dobili su povelju te imaju 
i studente iz ostalih europskih država. Dodaje kako je izrađena nova razvojna strategija, kako 
provode 6 vrijednih europskih projekata, a baš su u ovom tjednu prijavili 2 nova projekta s 
partnerima iz Italije i Hrvatske. Vjeruju kako će oni proći i kako će im realizacija početi već 
sljedeće godine. Ponavlja da su pripojili Metris, osigurali novu laboratorijsku opremu i nove 
znanstvene i nastavničke kadrove budući da je jedan od prijepora kod gubitka akreditacije bio 
nedostatak adekvatnog kadra te neki nastavnici nisu imali zakonske osnove da budu 
nastavnicima. Smatra kako su danas ti problemi iza njih. 
Navodi da pokreću dva nova studijska programa, jedan u području društvenih znanosti a to je 
Menadžment u gastronomiji i kultura hrane s partnerima - Institutom za poljoprivredu i turizam 
u Poreču i Agencijom za ruralni razvoj u Pazinu. Drugi studij je diplomski studij Mehatronike 
kao prvi takav studij u Hrvatskoj. Napominje da su izradili elaborate te kreću u proceduru 
prijave. Nada se da će agencija to brzo brzo odraditi.  
Navodi da ulaze u sustav znanosti, osnovali su Centar za podršku studentima, Centar za 
projekte, pokrenuli su časopis Istarskog veleučilišta kojemu će ove godine izaći prvi broj te tu 
pojačali izdavačku djelatnost. 
Navodi da su sve ono što je bilo navedeno kao nedostatak ispravili u rekordnom roku te ulaze 
u sustav znanosti kao dio jedne velike četvorke ovdje u Hrvatskoj. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS,  moli dekana da privede kraju svoje 
izlaganje. 
 
DR.SC. DAGLAS KORACA, dekan Istarskog veleučilišta u Puli, zaključuje kako se nada 
da će danas osigurati nove prostorne kapacitete jer iz postojećih moraju iseliti. Pojašnjava 
kako su s novim vlasnikom zgrade dogovorili jedan mirni civilizirani prelazak te se nada da će 
novu zgradu opremiti do sljedeće godine. Zahvaljuje. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS,  dostavlja informaciju da je dana 
10. prosinca 2021. godine od strane vijećnika Daniela Ferića zaprimila amandman na 
prijedlog akta iz točke 11. koji glasi kako citira:  
 

I. 
Daje se suglasnost Upravnom vijeću Opće bolnice Pula za donošenje odluke kojom se 
nekretnina u vlasništvu Opće bolnice Pula označena kao k.č. 6220/10 izgrađeno zemljište i 
dvorište ukupne površine 2959 m² u Sanatorijevoj ulici u Puli upisana u zk uložak broj 21616 
u zemljišne knjige Općinskog suda u Puli, u naravi zgrada bivše kirurgije, bez naknade prenosi 
u vlasništvo Sveučilišta Jurja Dobrile u Puli. 
 

II. 
Briše se. 

III. 
čl. 3. postaje čl. 2. 



                                                             
 

 
Pojašnjava kako, obzirom da ovo nije poseban akt nego amandman na predloženi akt, nema 
potrebe za izvjestiteljem već predlagači mogu sudjelovati u raspravi koju sada otvara po 
klubovima.  
 
DANIJEL FERIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a, navodi da kada slušaju gospodina dekana 
oni u SDP-u kao da ne žive na istom planetu, a kamoli u istoj županiji te iz tog razloga želi reći 
par riječi o samoj točki. Napominje da je ovim amandmanom predložio prijenos prava 
vlasništva na sveučilište Jurja Dobrile u Puli umjesto na Istarsko veleučilište kojemu je 
Ministarstvo znanosti svojedobno zabranilo upis studenata zbog loše kvalitete izvedbe 
studijskih programa. Navodi da Veleučilište ima nisku razinu kvalitete i kad je u pitanju stručna 
znanstvena djelatnost, društvena uloga visokog učilišta te kad su u pitanju nastavnički 
kapaciteti. Navodi kako to ne čudi s obzirom kakvo društvo vodi Veleučilište. Smatra kako je  
Istarsko veleučilište nažalost postalo „uhljebistan“ i simbol IDS-ovog oportunizma, zbog čega 
smatraju da ne smiju ispaštati studenti Veleučilišta. Napominje kako radi gledatelja koji prate 
ovu sjednicu, jer pametni kažu da je ponavljanje majka mudrosti, ponavlja kako je član 
upravnog vijeća Veleučilišta Valter Boljunčić, bivši predsjednik zajednice podružnica IDS 
Puljštine, bivši gradski vijećnik IDS-a koji sjedi na dvije stolice, ujedno i prorektor na Sveučilištu 
Jurja Dobrile u Puli što je svojevrsni sukob interesa. Dekan veleučilišta je „kralj uhljeba“ Daglas 
Koraca, bivši predsjednik umaškog IDS-a, dok je prorektorica za nastavu i studente Dijana 
Drandić, supruga bivšeg predsjednika Skupštine Istarske županije i člana predsjedništva IDS-
a Valtera Drandića. Navodi da je tu i tajnik veleučilišta Ivan Beletić Tatić, bivši predsjednik 
Garantnog odbora IDS-a, a sada član te dvije nove veleučilišne akvizicije Andrea Vareško, 
Miletićev stranački intimus te svojevremeno predsjednik IDS-ovog ogranka Monvidal i Edo 
Cetina svojevremeno član predsjedništva Vodnjanskog IDS-a inače zaposlen u drugom IDS-
ovom „uhljebistanu“ i političkom inkubatoru IDS – Istarskoj razvojnoj agenciji, iz koje je 
proizašao i sam župan. Navodi da pozdravljaju odluku Grada Pule da više ne financira IDS-
ov „uhljebistran“ te kako je njihov prijedlog da se zalažu da izvuku Istarsko veleučilište iz ralja 
politike te da se zajedno s Metrisom ,ili bez njega, integrira u sklopu Sveučilišta Jurja Dobrile, 
odnosno njene sastavnice Tehničkog fakulteta u Puli. Smatra da studenti trebaju biti na prvom 
mjestu i navodi kako stoga predlaže predmetni amandman. Zahvaljuje.  
 
MR.SC. ROBERT VELENIK, u ime Kluba vijećnika IDS–ISU –Zeleni, navodi kako je ovo 
što su čuli čisti populizam i hvatanje jeftinih političkih poena. Naglašava je da je Upravno vijeće 
Opće bolnice Pula prihvatilo prijedlog o prijenosu navedene zgrade na Veleučilište. Smatra 
kako je isto tako bitno reći da oni nemaju vlastitih prostora i da im je apsolutno za nastavak 
rada potrebno ulaganje u vlastiti prostor. Nada se kako će za to dobiti sredstva Europske unije 
budući da se je spominjalo kako će se kandidirati za sredstva za obnovu zgrade. Navodi kako 
bi na taj način imali još jednu obrazovna instituciju na području Istarske županije koja na 
zadovoljstvo svih građana ispunjava svoju funkciju. Smatra kako je sve što bi rekao apsolutno 
nepotrebno, čuli su sve i nada se da će onda građani znati procijeniti tko govori kako i koji su 
rezultati iza toga. Zahvaljuje.  
 
MARIO BRATULIĆ,  u ime Kluba vijećnika HDZ-a, pozdravlja prisutne.  Navodi kako u Klubu 
vijećnika HDZ-a podržavaju odluku o prijenosu prava vlasništva iz jedne županijske ustanove 
u drugu, odnosno prepuštanje zgrade stare kirurgije Istarskom Veleučilištu iz jednostavnog 
razloga što žele da se aktiviraju sve nekretnine u pravcu stvaranja nove vrijednosti. Napominje 
kako je u nekoliko navrata bio na postojećoj lokaciji te smatra da ona nije primjerena ozbiljnom 
razvoju jedne obrazovne institucije, a pogotovo institucije koja ide u pravcu znanosti. 
Napominje kako je on doktor znanosti pa smatra da može govoriti o znanosti. Mišljenja je da 
treba dati priliku Veleučilištu da krene novim novim putem te kako će kasnije biti prilike 
razgovarati o njegovom radu. Smatra da se u ovom slučaju radi o aktiviranju nekretnine koja 



                                                             
 

stoji prazna i podržava takvu inicijativu. Ne samo u ovom slučaju već kako bi se sve one 
nekretnine koje su mrtve i koje ne služe ničemu aktivirale za boljitak svih, a pogotovo za 
boljitak obrazovanja i znanosti. Zahvaljuje.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS,  zatvara raspravu po klubovima i 
otvara pojedinačnu raspravu.  
 
IRENA PERUŠKO, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi kako ima samo jedan komentar jer joj se 
čini kako načelno vijećnik Ferić nema ništa protiv ustupanju zgrade Opće bolnice u ruke 
Istarskog veleučilišta jer su studenti prvi, već je ovo iskoristio samo za prozivanje zaposlenika 
Istarskog veleučilišta. Napominje da nije čula što je posljednje predložio ali joj se čini kako on 
nema ništa protiv da prostori prijeđu u ruke Istarskog veleučilišta. Moli ga da joj kaže što je 
predložio jer joj se čini kako je samo došao prozvati sve političke aktere od mjesnog odbora 
na gore. Ako podržavamo znanost i ako podržavamo razvoj Veleučilišta koje bi trebalo biti u 
funkciji gospodarstva, često spominjanih provedbenih planova i strateškog planiranja, zdravog 
gospodarstva kojemu je temelj upravo obrazovanje, onda ne vidi u čemu je problem da se 
stari, derutni prostor koji stoji godinama i kojeg svaki dan gleda kad prolazi na posao, od kojeg 
je srce boli i duša boli jer izgleda kao da je tamo netko zaspao u prethodnom stoljeću 
prenamijeni. Navodi kako ne razumije zašto je problem da se sada ti isti europski novci 
strateški povuku i da se prostor stavi u funkciju. Zahvaljuje.  
 
TAMARA BRUSSICH, IDS, postavlja pitanje bi li možda njezin kolega Ferić volio biti predavač 
na Veleučilištu. Predlaže mu da se, ako ima uvjete, prijavi na natječaj. Navodi kako ne vidi 
razloga baviti se ovom temom, koja je izuzetno ozbiljna, na način na koji je on odabrao. Smatra 
to jeftinim i populističkim političkim poenima. Postavlja pitanje je li možda Sveučilište Jurja 
Dobrile zatražilo tu zgradu, jesu li ju njezini kolege zatražile od gospodina Daglasa Korace  ili 
on to čini za njih. Smatra kako društvo danas treba znanje i kako su  dobrodošle ovakve 
institucije kao što je Istarsko Veleučilište. Zahvaljuje.  
 
MARKO FERENAC, SDP, pozdravlja prisutne i navodi da su imali prilike čuti od gospodina 
dekana što se to planira na Veleučilištu, što je učinjeno nakon akreditacije i Zanima ga par 
konkretnih informacija na koje dekan može dati odgovor. Navodi da je od 2018. godine, a u 
medijima su svašta čuli, moralo otići četrdesetak ljudi s Veleučilišta okupljanih 20 godina. 
Napominje da ga iskreno zanima koliko je novih ljudi zaposleno, tko su ti ljudi, da li su svi ti 
ljudi koji su morali biti otpušteni, otpušteni iz razloga jer nisu imali potrebne kvalifikacije te da 
li novi ljudi imaju te kvalifikacije. Zanima ga financiranje Veleučilišta. Navodi da je prije Županja 
izdvajala za Veleučilište godišnje oko 4 milijuna kn. Postavlja pitanje koliko danas godišnje 
izdvaja Županija, koliko iznose ukupni troškovi školarina, koliki je udio tih troškova u ukupnim 
troškovima Veleučilišta te, povezano s time, koliki je broj studenata upisan u akademskim 
godinama od 2018. na ovamo. Napominje da ga to zanima kako bi se moglo usporediti i vidjeti 
je li sada stanje stvarno bolje nego 2018. godine kako bi se jedna ovakva odluka, da se prepiše 
nekretnina sa Opće bolnice na Istarsko veleučilište, mogla donijeti.  Zahvaljuje.  
 
MILOŠ BAJIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Navodi kako želi iznijeti svoje mišljenje, a to je da 
ovo jednom običnom građaninu može izgledati kako sukob Veleučilišta protiv Sveučilišta, što 
nije slučaj. Smatra kako je puno što je dobiveno 4. veleučilište u Hrvatskoj. Smatra bitnim 
naglasiti kako ovo nije sukob Veleučilišta i Sveučilišta, te kako ne bi trebalo biti bitno tko je 
tamo zaposlen već bi studenti trebali biti bitni. Zahvaljuje.  
  
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, zatvara raspravu i poziva 
predlagatelja da se očituje o amandmanu vijećnika Ferića i ostalim postavljenim pitanjima. 
Moli dekana Koracu da se kratko očituje s obzirom da nije tema poslovanje Veleučilišta.  



                                                             
 

 
DR.SC. DAGLAS KORACA, dekan Istarskog veleučilišta u Puli,  moli da mu se pitanja 
dostave pismeno jer ih je bilo 7 ili 8. Smatra kako nije primjereno uspoređivati broj studenata 
sada i 2018. godine jer se nakon propasti Uljanika dva studijska programa na Veleučilištu 
praktički gase. To su stručni studij politehnike i preddiplomski studij politehnike koji nakon 
propasti Uljanika ne upisuje više nitko jer su to bili studiji koji su bili dizajnirani praktički za 
potrebe Uljanika, a njega više nema. Navodi da je trenutni broj studenata Veleučilišta iznad 
100, a trebao bi provjeriti koliko ih je bilo ranije. Napominje da su ti podaci bili jako dvojni zbog 
loše evidencije vođenja broj studenata što je bilo prepoznato i u samom nalazu revizije. Navodi 
da su, što se tiče zaposlenika, trenutno zaposleni svi kadrovi koji su potrebni za kvalitetno 
održavanje nastave po naputku Agencije za znanost visoko obrazovanje Ministarstva. Navodi 
da u u ranijem periodu velik broj profesora nije imalo potrebne uvjete te su svi ti ljudi morali 
otići zbog zakonskih odredbi. Napominje da su neki otišli i samovoljno, a neki ostali. Navodi 
da trenutno imaju 29 zaposlenika od čega je većina nastavni kadar što je sukladno zakonskim 
odredbama dovoljno da se obavlja nastava na Veleučilištu. 
Napominje kako nitko nije potjeran i nitko nije otišao zbog nekih loših odluka već je 
jednostavno bilo tako kako je bilo. Dodaje da danas na Veleučilištu postoji kvalitetan kadar, 
novi ljudi koji kao vanjski suradnici predaju u Puli i u Rijeci. Smatra kako je kvaliteta kadra 
prepoznata. Čini mu se da je bilo riječi i o vanjskim suradnicima pa odgovara kako su troškove 
vanjskih suradnika u nastavi smanjili za preko milijun kuna. Navodi kako su u ranijem periodu 
predavali profesori koji nisu imali potrebna zvanja, a bilo je još i onih, kako je vijećnik rekao, 
40 vanjskih suradnika koji danas nisu potrebni jer imaju vlastiti kvalitetan kadar.  Navodi da se 
taj novac usmjerava na razvoj Veleučilišta. Zahvaljuje.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva predlagatelja da se očituje 
o amandmanu vijećnika Ferića  
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi da predlagatelj ne prihvaća ovaj amandman te mu je 
nepojmljivo da vijećnik Skupštine Istarske županije predlaže da se imovina ustanove čiji je 
osnivač Istarska županija prebacuje u imovinu ustanove čiji je osnivač Republika Hrvatska. 
Dodaje kako imaju potrebe za svoje dijete, a to je Istarsko sveučilište koje nema prostornih 
mogućnosti, pa ne razumije zašto bi imovinu trebali dati nekome kime upravlja država, a ne 
onome kome ta imovina potrebna i čiji je Županija osnivač i solidarni jamac. Pojašnjava da bi 
sve loše što bi se moglo dogoditi Istarskom Veleučilištu na kraju bilo plaćeno iz proračuna 
Istarske županije. Podsjeća kako, najprije Politehnika nakon toga Veleučilište nije ustanova 
od jučer. Podsjeća na prof. Vinka Jurcana koji je to započeo, dekana Delbianca, dekana 
Miškovića, probleme i neregularnosti zbog kojih je de facto Županija mogla imati financijski 
udar da se situacija nije raščistila. Navodi da nakon toga dolazi privremeno gospođa Tatjana 
Matošević, tadašnja pročelnica za proračun i financije, pa prof. Davor Matika koji svojevoljno 
odlazi i na kraju dolazi v.d. Boris Marijanović, zaposlenik samog Veleučilišta, koji je isto tako 
nakon godinu dana odustao. Napominje da se je na javni poziv tada javio samo jedan kandidat 
koji se je odlučio uhvatiti ukoštac s problemima Veleučilišta, riješio probleme s dopusnicom, 
razvija to Veleučilište i onda ga vijećnik Ferić danas proziva. Smatra kako to nije u redu. 
Zahvaljuje. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, poziva predlagatelja amandmana 
vijećnika Ferića da se izjasni da li ostaje kod predloženog amandmana  i traži glasovanje po 
njemu. 
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, ostaje pri amandmanu.  
 
Sa 6 glasova ZA amandman nije prihvaćen. 



                                                             
 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, konstatira da amandman nije 
usvojen te navodi da prelaze na glasovanje o prijedlogu akta iz točke 11. 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasovanja sa 30 glasova ZA i 4 
glasa PROTIV usvaja  
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku Opće bolnice Pula o prijenosu prava vlasništva 

nekretnine na Istarsko veleučilište bez naknade 
 

 
Ad-12 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Istarskog veleučilišta o 
prihvaćanju darovanja nekretnine u vlasništvu Opće bolnice Pula 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasovanja sa 30 glasova ZA i 4 
glasa PROTIV usvaja  
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku Istarskog veleučilišta o prihvaćanju darovanja 

nekretnine u vlasništvu Opće bolnice Pula 
 

 
Ad-13 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i 
socijalno blagostanje Istarske županije za 2022. godinu 

 
SONJA GROZIĆ-ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
pojašnjava vijećnicima kako je pred njima jedan planski dokument za 2022. godinu. Navodi 
da je donošenje Operativnog Plana za zdravlje i socijalno blagostanje zakonska obaveza 
Županije iz Zakona o zdravstvenoj zaštiti i Zakona o socijalnoj skrbi te donosi operativnu 
razradu nečeg što Istarska županija dodatno već godinama radi kao nad standard, a to je rad 
na županijskim javnozdravstvenim i socijalnim prioritetima. Što se tiče tih prioriteta za naredno 
razdoblje navodi kako su oni utvrđeni putem jedne posebne metodologije mapiranja 
zdravstvenih potreba na našem području te se predlaže da oni budu vezani uz 1. osiguravanje 
potrebnih ljudskih resursa u zdravstvenim i socijalnim ustanovama čiji je osnivač Istarska 
županija. Dodaje kako su puno puta čuli koliki je problem manjak kadra u zdravstvenim 
ustanovama.  Što se tiče 2. predloženog prioriteta u ovom području navodi kako je on vezan 
za stres i posebne napore zdravstvenih djelatnika u vrijeme pandemije te zaštitu njihovog 
mentalnog zdravlja kao i mentalnog zdravlja djece i adolescenata. Naime ono se je u ovo 
epidemijsko vrijeme pokazalo kao jedan veliki izazov. Kao 3. prioritet ističe  razvoj daljnje 
mreže pružatelja usluga smještaja i drugih oblika dugotrajne skrbi za starije osobe, uključivši 
i izgradnju novih kapaciteta u domovima za starije ali i pružanje drugih usluga. Pojašnjava 
kako je cijeli plan složen tako da su vidljivi i odgovorni izvršitelji i sredstva koja se za tu 
namjenu troše iz proračuna Istarske županije ili iz drugih izvora, te konačno pokazatelji ishoda. 
Navodi kako se pojedine aktivnosti u ovom operativnom planu financiraju iz proračuna Istarske 
županije iz različitih upravnih tijela ali u njihovom financiranju sudjeluju i jedinice lokalne 
samouprave te sredstva iz europskih fondova, odnosno subjekti koji plaćaju redovno 
poslovanje u zdravstvu i socijalnoj skrbi. Napominje kako je ovo također temelj da sve one 



                                                             
 

druge aktivnosti koje nisu mogli ugovoriti sa svojim zdravstvenim ustanovama i poznatim 
provoditeljima pokušaju ugovoriti i dobiti putem javnog natječaja. Naime, kad se usvoji 
proračun Istarske županije i ovaj dokument propisani su uvjeti za raspisivanje javnog 
natječaja. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Operativnog plana aktivnosti Plana za zdravlje i socijalno blagostanje 

Istarske županije za 2022. godinu 
 
 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, predlaže da preskoče uvodna 
obrazloženja s obzirom da prelaze na točku 14 a ima ih 31.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako se slaže s prijedlogom predsjednice ali kako mora reći 
da smatra da se je ranije radilo o kršenju Poslovnika jer je svaka rasprava o nekoj točki koja 
odstupa od naslova točke kršenje Poslovnika, a svaka reakcija potom izaziva kontra reakciju.  
Pojašnjava kako govori o točkama 11 i 12 gdje su slušali nepotrebnu raspravu, neovisno o 
tome tko je razgovarao, pola sata a tema je bila vrlo jasna,  prijedlog odluke o davanju 
suglasnosti. Ili si za ili si protiv. Smatra kako je sve to bilo pogrešno i nije bilo u skladu s 
Poslovnikom, a kada je to dopušteno normalno je da netko baci i drugi kamen. Zahvaljuje.  
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, još jednom postavlja pitanje da li 
se vijećnici slažu da se preskoče uvoda obrazloženja.   
 
Vijećnici se slažu.  
 

Ad-14 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb  

Istarske županije 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, izvješćuje da je od strane Komisije 
za izbor i imenovanja dobila amandman koji u svojoj suštini glasi tako da se predlaže da u 
sastavu ovog tijela sudjeluje i predstavnik/ca umirovljenika s jednim svojim članom.  
 
Otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu raspravu. Poziva predlagatelja da se 
očituje o amandmanu koji je uputila Komisija za izbor i imenovanja. 
 
BORIS MILETIĆ, župan, navodi da predlagatelj prihvaća amandman. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS,  zahvaljuje predlagatelju. Navodi 
da je ovime amandman postao sastavni dio odluke. Daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 



                                                             
 

o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za socijalnu skrb Istarske županije 
 
 

Ad-15 
Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice i članova/članica Savjeta za socijalnu 

skrb Istarske županije 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako je na ovu točku 
dnevnog reda amandman uputio vijećnik Zdenko Pliško koji predlaže da u sastav ovog tijela 
u svojstvu predstavnice umirovljenika bude uključena Zorica Drandić. 
 
Župan kao predlagatelj prihvaća navedeni amandman. 
 
Otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu raspravu. Zatvara raspravu i daje točku 
na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
 o imenovanju predsjednice i članova/članica Savjeta za socijalnu skrb Istarske 

županije 
 
 

Ad-16 
Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice i članova/članica Savjeta za zdravlje 

Istarske županije 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
RJEŠENJE 

o imenovanju predsjednice i članova/članica Savjeta za zdravlje Istarske županije 
 
 

Ad-17 
Prijedlog Odluke o Izmjeni Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i 

visini godišnjeg paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području 
Istarske županije za 2023. godinu 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o Izmjeni Odluke o visini turističke pristojbe po osobi i noćenju i visini godišnjeg 

paušalnog iznosa turističke pristojbe za općine i gradove na području Istarske 
županije za 2023. godinu 



                                                             
 

 
 

Ad-18 
Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Povijesnog i pomorskog muzeja Istre 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
RJEŠENJE 

o imenovanju ravnatelja Povijesnog i pomorskog muzeja Istre 
 
 

Ad-19 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnog 

prostora zdravstvenom radniku Istarskih domova zdravlja 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnog prostora 
zdravstvenom radniku Istarskih domova zdravlja 

 
 

Ad-20 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti ljekarni Maji Kolenc za promjenu prostora 

obavljanja javne zdravstvene službe – ljekarnička djelatnost 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, a 
potom i pojedinačnu raspravu. Kako nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na 
glasanje. 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti ljekarni Maji Kolenc za promjenu prostora obavljanja javne 

zdravstvene službe – ljekarnička djelatnost 
 
 

Ad-21 
Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2022. godinu 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS otvara raspravu po klubovima, pa 
pojedinačnu raspravu. Zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 



                                                             
 

 
PROGRAM 

 javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2022. godinu 
 

Ad-22 
Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije 

 za 2022. godinu 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, pa 
pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

PROGRAM 
javnih potreba u tehničkoj kulturi Istarske županije 

 za 2022. godinu 
 
 

Ad-23 
Prijedlog Programa javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2022. 

godinu 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, pa 
pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 
PROGRAM 

 javnih potreba u školskom sportu Istarske županije za 2022. godinu 
 
 

Ad-24 
Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2022. godinu 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, pa 
pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

PROGRAM 
 javnih potreba u sportu Istarske županije za 2022. godinu 

 
 

Ad-25 
Prijedlog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske županije 

za 2022. godinu 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, pa 
pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 



                                                             
 

 
PLAN  

davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske županije  
za 2022. godinu 

 
 

Ad-26 
Prijedlog Odluke o Dopuni Srednjoročnog plana davanja koncesija na pomorskom 

dobru 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, pa 
pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
 o Dopuni Srednjoročnog plana davanja koncesija na pomorskom dobru 

 
 

Ad-27 
Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju na pomorskom 

dobru za gospodarsko korištenje plaže na k.č. br. 6508/1 k.o.  
Rovinj – lokacija kamp „Veštaru“ 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, pa 
pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU  
o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje plaže na k.č. br. 6508/1 k.o.  
Rovinj – lokacija kamp „Veštaru“ 

 
 

Ad-28 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koncesiji u svrhu gospodarskog korištenja 

pomorskog dobra radi obavljanja djelatnosti uzgoja školjaka i bijele morske ribe u 
Limskom zaljevu 

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, pa 
pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o izmjeni Odluke o koncesiji u svrhu gospodarskog korištenja pomorskog dobra radi 

obavljanja djelatnosti uzgoja školjaka i bijele morske ribe u Limskom zaljevu 
 
 



                                                             
 

Ad-29 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja 

Valtura za 2022. godinu 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima, pa 
pojedinačnu raspravu. Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Programa održavanja Sustava javnog navodnjavanja Valtura  

za 2022. godinu 
 
 

Ad-30 
Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o mjerilima za određivanje plaće župana i 

zamjenika župana, te službenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske županije 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima pa 
pojedinačnu raspravu.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako mu je kod Župana i Zamjenika župana jasno da je 
izmjena zakonska obveza, međutim nije mu jasno je li kod Pročelnika i Voditelja jedinice za 
unutarnju reviziju koeficijent u povećanju ili smanjenju. Zahvaljuje.  
 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice 
Upravnog odjela za proračun i financije, odgovara kako se radi o povećanju od 10 %. 
Navodi da je u obrazloženju navedeno kako se sadašnji koeficijent 4 uvećava na 4,4 a 
povećanje se predlaže iz razloga što su sa 01.01.2021. preuzeli poslove Ureda državne 
uprave. Pojašnjava kako tu govori o 200 poslova te o preuzimanju službenika čiji se je ukupni 
broj time gotovo udvostručio. Napominje kako je Istarska županija tom spajanju pristupila na 
način da je poslove i službenike raspodijelila po postojećim upravnim modelima, uz izuzetak 
jednog odjela koji se bavi općim i imovinsko pravnim poslovima, a o čemu je ranije pričala 
pročelnica Gabrijela Mezulić. Navodi da je način rasporeda poslova takav da su pročelnici 
dodatno opterećeni u znatnoj mjeri više nego prije te je procijenjeno da je to opterećenje kod 
nekih pročelnika od 50 % do 100 % više odgovornosti i obaveza. Iz tog razloga predloženo je 
povećanje koeficijenta. Zahvaljuje.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi da se radi o namještenicima prvog klasifikacijskog ranga te 
postavlja pitanje da li postoji služba koja je posebno zadužena za poslove voditelja jedinice 
unutarnje revizije. Ako postoji onda smatra da ona ne može biti u istom rangu. 
 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, službenica koja obavlja poslove pročelnice 
Upravnog odjela za proračun i financije,  odgovara da u sistematizaciji postoji služba te 
kako i ta služba ima povećani opseg posla. Zahvaljuje. 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, zaključuje raspravu i daje točku na 
glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja sa 30 glasova ZA i 6 
SUZDRŽANA glasa usvaja 
 



                                                             
 

ODLUKU 
 o izmjenama Odluke o mjerilima za određivanje plaće župana i zamjenika župana, te 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Istarske županije 
 
 

Ad-31 
Izvješće o radu Župana za razdoblje od 1. siječnja 2021. godine do 30. lipnja 2021. 

godine 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara raspravu po klubovima.  
 
IVICA BUTORAC, Klub vijećnika HDZ-a, navodi da ukratko za kraj želi reći kako je svjestan 
da se izvješće odnosi na prvih 6 mjeseci ove godine, dakle na na protekli saziv gdje nije bio 
trenutni župan i dio vijećnika. Dodaje kako tada nije bio u Skupštini ali dok je gledao materijale 
nije mogao ne primijetiti, i drago mu je da može reći, da je veliki broj projekata koji je naveden 
u tom šestomjesečnom izvješću na neki način omogućila i Hrvatska vlada na čelu s 
premijerom Plenkovićem. Navodi da su mnoge od tih i takvih projekata isticali i oni kao stranka. 
Drago mu je da su uspjeli doprinijeti realizaciji nekih od postavljenih ciljeva u Istarskoj županiji 
te navodi da će nastaviti tako i dalje. Koristi priliku da svima poželi čestit Božić i sretnu novu 
godinu, da se odmore i nastave dalje naredne godine. Zahvaljuje. 
 
BORIS MILETIĆ, župan, zahvaljuje bivšem županu Fabriziu Radinu koji je odradio taj dio 
posla kvalitetno. Moli predsjednicu da dozvoli da svim vijećnicama i vijećnicima te njihovim 
bližnjima zaželi sretan Božić te jednu sretnu, uspješnu, zdravu i punu osobnih veselja 2022 
godinu. Buon Natale e felice anno nuovo. Grazie.   
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, otvara pojedinačnu raspravu. 
Budući da nema prijavljenih zatvara raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja sa 30 glasova ZA i 6 
SUZDRŽANIH glasova usvaja 
 

IZVJEŠĆE  
o radu Župana za razdoblje od 1. siječnja 2021. godine do 30. lipnja 2021. godine 

 
 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, navodi kako, prije nego zaključi 
sjednicu, želi vijećnicima u svoje osobno ime kao i u ime Stručne službe svako dobro povodom 
božićnih i novogodišnjih blagdana. Dodaje kako su, kako je i bio običaj, u tom duhu pripremili 
mali poklon za vijećnike. Želi svako dobro vijećnicima i njihovim obiteljima. Zahvaljuje.  
 

 
Sjednica je završila u 13:13 sati. 
 
 
Zapisnik vodila 
Andrea Jelovčić 
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